

សេចក្តីណែនាំសម្រាប់ អ្នកប្តឹង ទាមទារសំណង

សេចក្តីណែនាំស្របច្បាប់ សម្រាប់ការបញ្ជូន
បណ្តឹងទាមទារសំណង ក្រោមច្បាប់ឆ្នាំ 1990
ស្តីពីការបំពុលប្រេង

មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់
ក្រុមសន្តិសុខការពារឆ្នេរសមុទ្រអាមេរិក
STOP 7100 4200 WILSON BLVD STE 1000
ARLINGTON VA 20598-7100

មេសា 2003

បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព នៅឆ្នាំ 2009



មាតិកា

ភាគ I – សេចក្តីណែនាំ1
 របៀបប្រើប្រាស់សេចក្តីណែនាំ1

ភាគ II - ព័ត៌មានទូទៅ3
 សាវតា3
 តើបណ្តឹងទាមទារសំណងអ្វីខ្លះ ដែលលោកអ្នកអាចបញ្ជូនទៅបាន?.....4
 តើអ្នកណា អាចមានសិទ្ធិបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង?5
 បណ្តឹងស៊ីវិល5
 ការធានារ៉ាប់រង5
 ការបង់ប្រាក់ទ្វេ6
 ការសម្រាល6
 បណ្តឹងទាមទារសំណងក្លែងក្លាយ6

ភាគ III - តម្រូវការសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងទូទៅ7
 តើលោកអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ឬទេ?7
 តើខ្ញុំ ត្រូវបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង នៅឯណា?7
 អ្វីខ្លះ ដែលលោកអ្នកត្រូវការបញ្ជូនទៅ NPFC8
 ទម្រង់បែបបទបណ្តឹងទាមទារសំណង9
 ការកំណត់ពេលវេលា11
 ដំណើរការនៃការវិនិច្ឆ័យ11

ភាគ IV - តម្រូវការសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងពិសេស13
 A. តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ14
 B. ការខូចខាតអចលនទ្រព្យ ឬ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល.....16
 C. ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ និង សមត្ថភាពប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត 18
 D. ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណូលរដ្ឋ22
 E. តម្លៃសេវាកម្មសាធារណៈដែលបានកើនឡើង24
 F. ការបាត់បង់នៃការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិត.....26
 G. ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ30
 H. បណ្តឹងទាមទារសំណង ដោយភាគីទទួលខុសត្រូវ (RP)31

និយមន័យសំខាន់ៗ33
បញ្ជីពាក្យកាត់35
របាយការណ៍ ច្បាប់ឯកជនភាព36
ពាក្យបណ្តឹងទាមទារសំណង OSLTF ដែលមានជម្រើស – សេចក្តីណែនាំ36



ភាគ I – សេចក្តីណែនាំ

របៀបប្រើប្រាស់សេចក្តីណែនាំ

ប្រសិនបើ លោកអ្នក ជឿជាក់ថា លោកអ្នកមានតម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញដែលមិនបានទូទាត់ ឬ ដោយសារលទ្ធផលប្រេងឆ្លាយហៀរចូលទៅក្នុងផ្លូវទឹកដែលអាចចរាចរណ៍ ឬ ការគំរាម កំហែងនៃ ការឆ្លាយហៀរប្រេងចូលទៅក្នុងផ្លូវទឹកដែលអាចចរាចរណ៍នោះ លោកអ្នកអាចត្រូវបាន ផ្តល់សិទ្ធិ ចំពោះសំណង ពីមូលនិធិក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់ការទទួលខុសត្រូវនៃការឆ្លាយហៀរប្រេង (OSLTF)។ មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់ (NPFC) បានបង្កើតការណែនាំនេះ ដើម្បី ជួយលោក អ្នកក្នុងការកំណត់ ថាតើ លោកអ្នកមានការខូចខាតនានាដែលអាចផ្តល់ជាសំណងដែរឬ ទេ ប្រសិន បើដូច្នោះ តើលោកអ្នកត្រូវការបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងដោយសមរម្យ យ៉ាងដូចម្តេចខ្លះ។

សេចក្តីណែនាំនេះ មានបំណងដើម្បីជួយជាលក្ខណៈបុគ្គល និង អង្គការតូចៗនានា (ឧទាហរណ៍ កិច្ចការជំនួញតូចៗ អង្គការមិនរកកម្រៃចំណេញ និង សមត្ថកិច្ចរដ្ឋាភិបាលតូចៗ) ជាមួយនឹងការ បញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងទៅ NPFC។ សេចក្តីណែនាំនេះ ក៏ផ្តល់ជូននូវជំនួយដល់រដ្ឋ និង អង្គការធំៗនានាផងដែរ។ សេចក្តីណែនាំនេះ ត្រូវបានគេចែកចេញជាបួនផ្នែក៖ “សេចក្តីណែនាំ,” “ព័ត៌មានទូទៅ,” “តម្រូវការបណ្តឹងទាមទារសំណងទូទៅ,” និង “តម្រូវការបណ្តឹងទាមទារ សំណងពិសេស។”

ដើម្បីជួយកំណត់ ថាតើ លោកអ្នកមានសិទ្ធិនោះ សូមមើលនៅក្នុងផ្នែក II (ទំព័រ 2-6) ផ្តល់ជូននូវ សារវត្ថុព័ត៌មានអំពី NPFC, OSLTF, ច្បាប់ស្តីពីការបំពុលប្រេង (OPA), ប្រភេទនៃ បណ្តឹងទាមទារ សំណងនានា ដែលអាចត្រូវបានបញ្ជូន និង អ្នកដែលមានសិទ្ធិដើម្បីបញ្ជូន បណ្តឹងទាមទារសំណង នានានោះ។

ដើម្បីជួយលោកអ្នកសិក្សាអំពី ដំណើរការនៃការបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង ថ្ងៃផុតកំណត់ ។ល។ សូមមើលនៅក្នុងផ្នែក III (ទំព័រ 7-12) លើកឡើងនូវព័ត៌មានដែលសមរម្យ សម្រាប់ការ បញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងទាំងអស់ បើទោះជាបណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ ប្រភេទណាក៏ ដោយ។ ទម្រង់ ការកំណត់ពេលវេលា និង ការវិនិច្ឆ័យ ត្រូវបានគេលើកមកពិភាក្សានៅក្នុងផ្នែក នេះ។



ដើម្បីសិក្សាអំពី ព័ត៌មានដែលមានភស្តុតាងជាក់លាក់ និង ដែលគាំទ្រសម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹង ទាមទារសំណងខុសៗគ្នា សូមមើលនៅក្នុងផ្នែក IV (ទំព័រ 13-30) លើកឡើងនូវតម្រូវការ ជាក់លាក់ សម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណងនីមួយៗ និង បញ្ជីនានានៃព័ត៌មានបន្ថែម ដែលអាច តម្រូវឱ្យមានចំពោះដំណើរការបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។ បណ្តឹងទាមទារ សំណងទូទៅ ក៏ត្រូវយកមកអនុវត្តផងដែរ។

និយមន័យសំខាន់ៗ និង បញ្ជីពាក្យសរសេរកាត់ អាចមើលនៅលើទំព័រ 31-34 និង 35 ផ្សេងៗគ្នា។ របាយការណ៍ អំពី កិច្ចការឯកជនភាព និង សេចក្តីណែនាំនានា សម្រាប់ពាក្យបណ្តឹងតវ៉ាទាមទារ សំណង ដែលមានជម្រើស អាចមើលនៅលើទំព័រ 36។ ឯកសារចម្លងមួយច្បាប់នៃពាក្យបណ្តឹងទាមទារសំណង OSLTF ដែលមានជម្រើស ត្រូវបានដាក់បញ្ចូលបន្ថែម ជាមួយនឹងសេចក្តី ណែនាំនេះ ។

ព័ត៌មានបន្ថែម អាចទទួលបានពីគេហទំព័រ: www.uscg.mil/npfc

សេចក្តីណែនាំនេះ មានបំណងដើម្បីជួយអ្នកក្នុងទាមទារសំណង បញ្ជូនពាក្យបណ្តឹងតវ៉ា ទាមទារជំទាស់ ទៅនឹង OSLTF។ វាមិនមែនជាឯកសារបញ្ជាក់ស្របច្បាប់មួយនោះទេ។ ច្បាប់ ឆ្នាំ1990 ស្តីពីការបំពុលប្រេង (OPA) (33 U.S.C. 2701 et. seq.) គឺជាច្បាប់ដែលបានបង្កើត OSLTF និង រាប់បញ្ចូលនូវឧបត្តិហេតុនានាដែល ពាក់ព័ន្ធនឹងការធ្លាយហៀរប្រេងនេះ។ អ្នកក្នុងតវ៉ា ទាមទារសំណង គួរតែធ្វើពិភាក្សាអំពី បទបញ្ជានានានៃ បណ្តឹងទាមទារសំណង នៅក្នុង 33 CFR ផ្នែក 136 ដើម្បីធ្វើដំណោះស្រាយបញ្ហានានាស្របច្បាប់ និង ដែល រៀបចំតាមបទដ្ឋាន។ ប្រសិនបើ មានជម្លោះទាស់ទែងមួយរវាងសេចក្តីណែនាំនេះ និង OPA ឬ បទបញ្ជានានា នៅក្នុង 33 CFR ផ្នែក 136 នោះ លក្ខន្តិកៈ និង បទបញ្ជានានា មានអាទិភាព។

ប្រសិនបើ សំណួរដែលពាក់ព័ន្ធនឹងបណ្តឹងតវ៉ាទាមទារសំណងណាមួយ មិនត្រូវបានឆ្លើយតបតាម រយៈ សេចក្តីណែនាំនេះទេ ឬ ប្រសិនបើ លោកអ្នកមិនមានអ៊ីនធើណែតប្រើប្រាស់ ទេនោះ លោកអ្នកអាចទាក់ ទងមក NPFC ដោយសរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ដោយហៅទូរស័ព្ទ ទូរសារ ឬ ផ្ញើសារអេឡិចត្រូនិក:

ATTN: CLAIMS ADJUDICATION សូមទំនាក់ទំនង: (ការវិនិច្ឆ័យបណ្តឹងទាមទារសំណង)
 NATIONAL POLLUTION FUNDS CENTER (មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់)
 US COAST GUARD STOP 7100 (ក្រុមសន្តិសុខការពារឆ្នេរសមុទ្រអាមេរិក STOP 7100)
 4200 WILSON BLVD STE 1000 (វិថី 4200 វីលសុន STE 1000)
 ARLINGTON VA 20598-7100 (អាណានិគម VA 20598-7100)

ទូរស័ព្ទ: (800) 280-7118 ទូរសារ: (202) 493-6937 ឬ (202) 493-6938
 សំណួរដែលពាក់ព័ន្ធនឹងបណ្តឹងទាមទារសំណង ជាសារអេឡិចត្រូនិក អាចផ្ញើមក

តាមរយៈ NPFC: arl-pf-npfcclaimsinfo@uscg.mil

ម៉ោងធ្វើការធម្មតា ពីថ្ងៃច័ន្ទ-សុក្រ ពីម៉ោង 7:30 ព្រឹក ដល់ 4:00 ល្ងាច ម៉ោងនៅភាគខាងកើត។



ភាគ II - ព័ត៌មានទូទៅ

សាវតា

ច្បាប់ស្តីពីការបំពុលប្រេង (OPA) បញ្ជាក់ថា អ្នកធ្វើឱ្យឆ្កាយហៀរ (ភាគីទទួលខុសត្រូវ ឬ RP) ត្រូវបង់ប្រាក់សំណងសម្រាប់តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ ឬ ការខូចខាតនានាជាក់ស្តែង ដែលបានរងគ្រោះដោយសារលទ្ធផលនៃការឆ្កាយហៀរនេះ។ ប្រភេទនៃតម្លៃ ឬ ការខូចខាតនានា ត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្រោមច្បាប់ OPA ដែលបានសរសេរនៅលើទំព័រ 4 អំពី "តើបណ្តឹងទាមទារសំណងអ្វីខ្លះ ដែលអាចបញ្ជូនទៅបាន?"

OSLTF ត្រូវបានគេបង្កើតឡើងដើម្បីផ្តល់ជូន—

- មូលនិធិសម្រាប់សហព័ន្ធបោសសំអាត
- មូលនិធិដើម្បីវាយតម្លៃ និង ស្តារឡើងវិញនូវធនធានធម្មជាតិដែលបានខូចខាត
- សំណងចំពោះអ្នកប្តឹងទាមទារសម្រាប់តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ ឬ ការខូចខាតនានាជាក់ស្តែង ដោយសារលទ្ធផលនៃឧបត្តិហេតុការណ៍ឆ្កាយហៀរនេះ
- តម្លៃស្តារដួងដើមឡើងវិញ ពីភាគីទទួលខុសត្រូវនានា សម្រាប់តម្លៃ និង ការខូចខាតនានា ត្រូវបង់ប្រាក់សំណងពី OSLTF

ក្រុមសន្តិសុខការពាររដ្ឋសមុទ្រអាមេរិក USCG តាមរយៈ NPFC រៀបចំគ្រប់គ្រង OSLTF ដោយ—

- ការចំណាយប្រាក់សម្រាប់សហព័ន្ធបោសសំអាត
- ការត្រួតពិនិត្យប្រភព និង ការប្រើប្រាស់មូលនិធិ
- ការវិនិច្ឆ័យបណ្តឹងទាមទារសំណង ដែលបានបញ្ជូនទៅ OSLTF សម្រាប់ការបង់ប្រាក់
- ស្វែងរកសំណងពី RP សម្រាប់តម្លៃ និង ការខូចខាតនានា ត្រូវបង់ប្រាក់ដោយ OSLTF

ក្រោយពី NPFC វាយតម្លៃបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ការបញ្ជាក់មួយ ត្រូវបានគេ ធ្វើដើម្បីទទួល ឬ បដិសេធន៍ទាំងស្រុង ឬ ភាគខ្លះនៃបណ្តឹងតវ៉ាទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។ លោកអ្នក នឹង មានពេល 60 ថ្ងៃ ដើម្បីទទួល ឬ បដិសេធន៍ចំពោះការបញ្ជាក់បណ្តឹងទាមទារ សំណងនេះ។ ប្រសិនបើ លោកអ្នកទទួល ការបញ្ជាក់បណ្តឹងតវ៉ាទាមទារសំណងនេះ បន្ទាប់មក NPFC នឹងរៀបចំដំណើរការបង់ប្រាក់ដល់លោកអ្នក។ ប្រសិនបើ លោកអ្នកបដិសេធន៍ ការបញ្ជាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ លោកអ្នកអាចស្នើសុំការគិតពិចារណា ឡើងវិញ ចំពោះ បណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក និង ដើម្បីផ្តល់ជូនព័ត៌មានបន្ថែមទៀត។ ចំពោះការ គិត ពិចារណាឡើងវិញ NPFC អាចវាយតម្លៃឡើងវិញ ចំពោះបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នកទាំងអស់ ដោយផ្អែកលើព័ត៌មាន/ឯកសារថ្មីៗ ដែលលោកអ្នកផ្តល់ជូន។



តើបណ្តឹងទាមទារសំណងអ្វីខ្លះ ដែលលោកអ្នកអាចបញ្ជូនទៅបាន?

ឧបត្តិហេតុនៃ OPA ពាក់ព័ន្ធនឹងការបញ្ចេញចោល ឬ ការគំរាមកំហែងដ៏ច្រើននៃការបញ្ចេញចោល ប្រេងពីនាវា ឬ គ្រឿងម៉ាស៊ីន ចូលទៅក្នុងផ្លូវទឹករបស់សហរដ្ឋអាមេរិក ដែលបណ្តាលឱ្យក្រខ្វក់ ទឹកដីនៅច្រាំងសមុទ្រ ឬ តំបន់សេដ្ឋកិច្ចពិសេស។ ប្រភេទនៃបណ្តឹងតវ៉ាទាមទារសំណង បាន អនុញ្ញាតឱ្យក្រោមច្បាប់ OPA ដែលរួមមាន —

- តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ (មើលទំព័រ 14)
- ការខូចខាតអចលនទ្រព្យ ឬ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល (មើលទំព័រ 16)
- ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ និង សមត្ថភាពប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត (មើលទំព័រ 18)
- ការបាត់បង់ចំណូលរដ្ឋ (មើលទំព័រ 22)
- តម្លៃនៃសេវាកម្មសាធារណៈដែលកើនឡើង (មើលទំព័រ 24)
- ការបាត់បង់ជីវភាព (មើលទំព័រ 26)
- ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ (មើលទំព័រ 30)

ក្រោមលក្ខខណ្ឌជាក់លាក់ នៃច្បាប់ OPA ក៏អនុញ្ញាត ភាគីទទួលខុសត្រូវ RP ដើម្បីបញ្ជូនបណ្តឹង ទាមទារសំណង ចំពោះ NPFC សម្រាប់តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ និង ការខូចខាត ដែលត្រូវ បង់ប្រាក់សំណងដោយ RP (មើលទំព័រ 30)។



តើអ្នកណា អាចមានសិទ្ធិបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង?

អ្នកប្តឹងទាមទារសំណងម្នាក់ អាចជា—

- លក្ខណៈបុគ្គលម្នាក់
- សាជីវកម្ម ភាពជាដៃគូ ឬ សមាគមន៍
- រដ្ឋាភិបាលសហរដ្ឋអាមេរិក
- សហព័ន្ធ រដ្ឋ បរទេស ឬ អ្នកទទួលគ្រប់គ្រងកុលសម្ព័ន្ធតំណា
- រដ្ឋ ស្រុកនៃ Columbia ខេត្តឬក្រុង និង រដ្ឋតូចៗតាមគោលនយោបាយ
- រដ្ឋឯករាជ្យ Puerto Rico, Guam, Samoa នៃអាមេរិក, កោះ U.S. Virgin, រដ្ឋឯករាជ្យកោះ Marianas ភាគខាងជើង និង ដែនដី ឬ ការកាន់កាប់គ្រប់គ្រងដោយសហរដ្ឋអាមេរិក
- អ្នកប្តឹងទាមទារសំណងដែលជាជនបរទេសជាក់ស្តែង ដោយយោងទៅតាមលេខ 1007 នៃច្បាប់ OPA (33 U.S.C. 2707)

ភាគីទទួលខុសត្រូវសំណង RP ដែលបង្កើតសិទ្ធិដើម្បីការពារ ចំពោះភាពទទួលខុសត្រូវ ឬ ការកំណត់នៃការទទួលខុសត្រូវ ដោយយោងទៅតាមផ្នែក 1008 នៃច្បាប់ OPA (33 U.S.C. 2708)

បណ្តឹងស៊ីវិល

NPFC មិនអាចវាយតម្លៃ ដោះស្រាយ ឬ បង់ប្រាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងណាមួយ ដែលជាផ្នែកនៃរឿងក្តីតុលាការ ដែលរួមមាន កម្រិតថ្នាក់នៃសកម្មភាពបណ្តឹង ដើម្បីសងសំណងចំពោះតម្លៃ ឬ ការខូចខាតនានានៅក្នុងបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។

ការធានារ៉ាប់រង

អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង មិនតម្រូវឱ្យមានការធានារ៉ាប់រងសម្រាប់ តម្លៃប្រមូលប្រេងចេញ ឬ ការខូចខាតនានាតាមច្បាប់ OPA ឡើយ។ ប្រសិនបើ លោកអ្នកពិតជាមានការធានារ៉ាប់រងដែលអាចសងតម្លៃប្រមូលប្រេងចេញ ឬ ការខូចខាតនោះ គឺមិនតម្រូវឱ្យប្រើប្រាស់វាឡើយ ប៉ុន្តែលោកអ្នក ត្រូវតែរាយការណ៍ថា លោកអ្នក មានការធានារ៉ាប់រងនេះ។



ការបង់ប្រាក់ទ្រុឌក្រុមគ្នាពីរដង

ប្រសិនបើ បណ្តឹងទាមទារសំណងចំពោះ តម្លៃប្រមូលប្រេងចេញ ឬ ការខូចខាត ត្រូវបាន បង់ថ្លៃរួចហើយនោះ គឺមិនមានបណ្តឹងទាមទារសំណងចំពោះ តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ ឬ ការខូចខាតដែលដូចគ្នានេះ អាចត្រូវបានទទួលសំណងពី OSLTF ឡើយ។ ឧទាហរណ៍៖ ប្រសិនបើ អ្នកមើលការប្រមូលយកប្រេងចេញ ទទួលសំណងប្រាក់ពី OSLTF សម្រាប់ តម្លៃប្រមូលប្រេងចេញរបស់គាត់ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មក ខកខាតបង់ប្រាក់សំណងទៅអ្នកមើល ការបន្តរបស់គាត់នោះ អ្នកមើលការបន្ត មិនអាចទទួលបាននូវការបង់ប្រាក់សំណងពី OSLTF សម្រាប់សកម្មភាពនៃការប្រមូលប្រេងចេញដែលដូចគ្នានេះបានឡើយ។

ការសម្រាល

ក្រុមអ្នកសន្តិសុខការពារឆ្នេរសមុទ្រ គិតថា អ្នកប្តឹងទាមទារសំណងនិមួយៗ មានការទទួល ខុសត្រូវមួយ ដើម្បីធ្វើឱ្យសេចក្តីបង់ប្រាក់ថ្នាក់សមហេតុផល ដើម្បីសម្រាលបន្ទុកបន្ថយ —គឺថា ដើម្បី ជៀសវាង ឬ ធ្វើឱ្យមានកម្រិតទាប—ការបាត់បង់នានាពី ឧបត្តិហេតុឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ។ ការ ចំណាយបន្ថែមនានាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការជៀសវាង ឬ ការធ្វើឱ្យមានកម្រិតទាបនៃការបាត់បង់ នានា តាមរយៈអ្នកប្តឹងទាមទារសំណងម្នាក់ អាចត្រូវបានគេរាប់បញ្ចូលទៅក្នុងបណ្តឹងតវ៉ា ទាមទារសំណងនេះ ជាការចំណាយបន្ថែមនានា។ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានប្តឹងទាមទារសំណងនៃ ការបាត់បង់ផ្ទាល់មួយ នឹងត្រូវកែសម្រួល សម្រាប់ការចំណាយបន្ថែមនានា និង/ឬ ចំណូលដែល ទាក់ទងចំពោះ ការបង់ប្រាក់នៃការជៀសវាង/ការធ្វើឱ្យមានកម្រិតទាប។

បណ្តឹងទាមទារសំណងក្លែងក្លាយ

ប្រសិនបើ លោកអ្នកបញ្ចូលបណ្តឹងតវ៉ាទាមទារសំណងក្លែងក្លាយមួយ លោកអ្នក អាចត្រូវទទួលរង នូវការកាត់ទោសតាមច្បាប់រដ្ឋប្បវេណី និង ព្រហ្មទណ្ឌ ក្រោមច្បាប់សហព័ន្ធ (18 U.S.C. 287 និង 1001; 31 U.S.C. 3729)។



ភាគ III - តម្រូវការសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងទូទៅ

តើលោកអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ឬទេ?

ដើម្បីឱ្យមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណង តាមច្បាប់ OPA

លោកអ្នក ត្រូវតែគោរពយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ដូចតទៅ:

- ឧបត្ថិហេតុ (ព្រឹត្តិការណ៍ជុំវិញការឆ្លាយហៀររបៀង ឬ ការគំរាមកំហែងនៃការឆ្លាយហៀររបៀង) ត្រូវតែកើតមានឡើង ឬ ក្រោយមកទៀត នៅថ្ងៃទី 18 ខែសីហា ឆ្នាំ1990។
- ឧបត្ថិហេតុដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការបញ្ចេញចោល ឬ ការគំរាមកំហែងដ៏ធំចំពោះការបញ្ចេញចោលរបៀង។ (ច្បាប់ OPA លើកលែងយ៉ាងច្បាស់លាស់ចំពោះ ការបញ្ចេញចោលរបៀងនានា ពីនាវាសាធារណៈ ដូចជា នាវាកងទ័ពជើងទឹកអាមេរិក U.S. ពីទីតាំងច្រាំងសមុទ្រដែលដាក់ឱ្យនៅក្រោម Trans-Alaska Pipeline Authorization Act (ច្បាប់នៃការអនុញ្ញាតបំពង់បង្ហូររបៀងអាឡាស្កា) និង ពីការបញ្ចេញចោលរបៀងដែលអនុញ្ញាតដោយសហព័ន្ធ រដ្ឋ ឬ ការអនុញ្ញាតពីមូលដ្ឋាន។)
- ការបញ្ចេញចោលរបៀង ឬ ការគំរាមកំហែងដ៏ធំនៃការបញ្ចេញចោលរបៀង ដែលបានចូលទៅក្នុង ឬ នៅខាងលើផ្លូវទឹកនាវាអាមេរិក ទឹកដីជាប់នឹងច្រាំងសមុទ្រដែលនៅជាប់គ្នារបស់ពួកគេ ឬ តំបន់សេដ្ឋកិច្ចសំខាន់ៗរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក។ ការឆ្លាយហៀររបៀង ដែលមានផលប៉ះពាល់ដល់ ឬ ផលប៉ះពាល់ដែលជាសក្តានុពលដល់ផ្លូវនាវាចរណ៍ ប៉ុន្តែ ផ្លូវនាវាចរណ៍របស់សហរដ្ឋអាមេរិក គឺមិនមែនជាច្បាប់នៃការឆ្លាយហៀររបៀង OPA ឡើយ។
- តម្លៃ ឬ ការខូចខាត គឺប្រភេទមួយបែប ត្រូវបានចេញសំណងតាមច្បាប់ OPA (សូមមើលប្រភេទនៃបញ្ជីឈ្មោះបណ្តឹងទាមទារសំណងនៅលើទំព័រ 4)។

តើខ្ញុំ ត្រូវបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង នៅឯណា?

លោកអ្នក ត្រូវតែបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងជាដំបូង ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ—

- បើទោះជា លោកអ្នកខកខាននៅក្រោមការលើកលែងមួយក្នុងចំណោមការលើកលែងនានាដែលបានកំណត់នៅក្នុងអត្ថបទឯកសារជាបន្តបន្ទាប់នេះក៏ដោយ ក៏ជានិច្ចកាល លោកអ្នកត្រូវតែបញ្ជូនជាដំបូងនូវបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ ឬ អ្នកធានារ៉ាប់រងរបស់ខ្លួន។ (សេចក្តីណែនាំនេះ មិនបានបង្ហាញអំពី នីតិវិធីនានាសម្រាប់ការបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ RP ឡើយ។ ភាគីទទួល ខុសត្រូវ RP ត្រូវតែបង្កើត និង ផ្សព្វផ្សាយនូវនីតិវិធីទាំងនោះ។)



- ការបញ្ជូនបណ្តឹងរបស់លោកអ្នក ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ RP គួរតែលើកឡើងថា លោកអ្នក កំពុងតែបំពេញបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ ក្រោមផ្នែក 2713(a) នៃច្បាប់បំពុលប្រេង។ ដោយការបញ្ជូនយ៉ាងសាមញ្ញនូវវិក្កយប័ត្រ ឬ សំបុត្រគិតលុយមួយ ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ RP គឺមិនទាន់គ្រប់គ្រាន់ទេ លុះត្រាតែ សំបុត្រគិតលុយ ឬ វិក្កយប័ត្រ បញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់ លាស់ថា វាជាបណ្តឹងទាមទារសំណង ក្រោមច្បាប់ OPA។

ការលើកលែងនានាសម្រាប់ ការផ្ញើបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ដោយផ្ទាល់ ចំពោះ

NPFC ជាជាង ការបញ្ជូនវាទីមួយ ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ RP—

- NPFC ផ្សព្វផ្សាយ ឬ ឱ្យដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរចំពោះ អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង នានា ដើម្បីបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងដោយផ្ទាល់ ទៅ NPFC ។
- ភាគីទទួលខុសត្រូវ RP ម្នាក់ ដែលពោលអះអាងបណ្តឹងទាមទារសំណង ក្រោមផ្នែក 1008 នៃច្បាប់ OPA (33 U.S.C. 2708)។
- ប្រធានរដ្ឋម្នាក់ ដែលបានបញ្ជូនតម្លៃប្រមូលប្រេងចេញ បានត្រូវបង់ថ្លៃដោយរដ្ឋ។
- អ្នកប្តឹងទាមទារសំណងដែលជាពលរដ្ឋអាមេរិក រងទុក្ខចំពោះតម្លៃនៃការប្រមូលប្រេង ចេញ ឬ ការខូចខាតនានាពីការបំពុលប្រេង ពីអង្គការពលរដ្ឋដែលនៅឆ្ងាយ ពីច្រាំងសមុទ្រ។

ក្រោយពីការបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ RP តើលោកអ្នក អាចបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ ទៅ NPFC ឬទេ?

- បាទ ប្រសិនបើ ភាគីទទួលខុសត្រូវ RP ឬអ្នកធានារ៉ាប់រង បដិសេធន៍ចំពោះ បណ្តឹងទាមទារសំណង របស់លោកអ្នក ឬ មិនបង់ប្រាក់ក្នុងរយៈពេល 90 ថ្ងៃ នៃកាលបរិច្ឆេទដែលលោកអ្នក បាន បង្ហាញពីបណ្តឹង ទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ចំពោះពួកគេ ឬ ការផ្សព្វផ្សាយរបស់ RP បាន ចាប់ផ្តើម (បើទោះជាយើងក៏ដោយ) លោកអ្នក អាចបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់ លោកអ្នក ទៅ NPFC។

អ្វីខ្លះ ដែលលោកអ្នកត្រូវការបញ្ជូនទៅ NPFC

- លោកអ្នក ត្រូវតែផ្តល់ជូន NPFC ជាមួយនឹងព័ត៌មាន ឯកសារ និង ភស្តុតាងដែលត្រូវការ ដើម្បី គាំទ្របណ្តឹងតវ៉ាទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។ ប្រសិនបើ មានព័ត៌មានបន្ថែមទៀត ដែលត្រូវ ការ នោះ NPFC នឹងស្នើសុំវាពីលោកអ្នក។ ដើម្បីធ្វើឱ្យដំណើរការនេះបានឆាប់រហ័សដែលអាច ធ្វើទៅបានចំពោះ ការតំណាងជំនួសរបស់លោកអ្នកនោះ សូមលោកអ្នកបញ្ជូននូវព័ត៌មានគាំទ្រ គ្រប់គ្រាន់ និង លំអិតនោះ ជាមួយនឹងបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។ *វិក្កយប័ត្រ នៃព័ត៌មាន ដែលមិនមានព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់នោះ គឺបណ្តាលឱ្យមានបញ្ហាភាគច្រើនទៅចំពោះ ការពន្យារពេល នៅក្នុងដំណើរការនៃបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ!*



- លោកអ្នក នឹងត្រូវគេសងសំណងសម្រាប់ តម្លៃដែលសមហេតុផលនៃការប្រមូលប្រេងចេញ និង ការខូចខាតដែលត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្រោមច្បាប់ OPA ដែលរួមមាន តម្លៃដែលសមហេតុផលនៃការវាយតម្លៃការខូចខាតរបស់លោកអ្នក។ ឧទាហរណ៍ លោកអ្នក អាចត្រូវបានគេសងសំណងតម្លៃនៃការវាយតម្លៃរបស់គណនេយ្យករ ចំពោះការបាត់បង់កិច្ចការជំនួញនានារបស់លោកអ្នក ប៉ុន្តែ លោកអ្នកមិនត្រូវបានគេសងសំណងសម្រាប់ តម្លៃរបស់គណនេយ្យករដែលវាយតម្លៃលោកអ្នក នៅក្នុងរៀបចំបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះឡើយ។
- កិច្ចការជំនួញ គួរតែកំណត់ នៅពេលណាសមរម្យ "ព័ត៌មានកិច្ចការជំនួញដែលសម្ងាត់" ណាមួយ ដែលបានរាប់បញ្ចូល ជាមួយនឹងបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក និង ដើម្បីផ្តល់ជូននូវហេតុផលនានា ដែលលោកអ្នកគិតថា ព័ត៌មាននេះ វាសម្ងាត់។ ក្រោមច្បាប់សហព័ន្ធរដ្ឋាភិបាល អាចត្រូវបានគេស្នើសុំឱ្យបញ្ចេញឯកសារនានា ចំពោះសាធារណៈទូទៅ។ (កំណត់សំគាល់៖ ព័ត៌មានលម្អិតដែលត្រូវការសម្រាប់ ចំណាត់ថ្នាក់បណ្តឹងទាមទារសំណង នីមួយៗ ត្រូវបានរាប់បញ្ចូល នៅក្នុងផ្នែក IV។)

ទម្រង់បែបបទបណ្តឹងទាមទារសំណង

មិនមានទម្រង់បែបបទដែលបានទាមទារសម្រាប់ បណ្តឹងទាមទារសំណង OSLTF នោះទេ។ ប៉ុន្តែទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏លោកអ្នកត្រូវតែគាំទ្របណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ជាមួយនឹងភស្តុតាងព័ត៌មាន និង ឯកសារ ពាក្យបណ្តឹងទាមទារសំណងដែលមានជម្រើសមួយ និង សេចក្តីណែនាំនានា ដែលបានរាប់បញ្ចូលជាមួយនឹង ការណែនាំនេះ ហើយអាចត្រូវបានយកមកប្រើប្រាស់ជាជំនួយផងដែរ។ លោកអ្នក មិនត្រូវការមេធាវី ដើម្បីរៀបចំបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះទេ។ លោកអ្នក នឹងត្រូវបង់សំណងសម្រាប់ តម្លៃរបស់មេធាវី ប្រសិនបើលោកអ្នកប្រើប្រាស់មេធាវីម្នាក់ ដើម្បីជួយរៀបចំ ឬ បំពេញបែបបទបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ។

បណ្តឹងទាមទារសំណង ត្រូវតែសរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ យើងខ្ញុំមិនអាចទទួលបណ្តឹងទាមទារសំណងតាមការនិយាយមាត់ទេបានទេ។ បណ្តឹងទាមទារសំណង ត្រូវតែគោរពទៅតាមតម្រូវការនានាសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណង (33 CFR 136.105) ដែលរួមមាន ព័ត៌មានជាបន្តបន្ទាប់នេះ៖

- ប្រភេទ និង បរិមាណនៃការខូចខាតសម្រាប់ប្រភេទនៃបណ្តឹងទាមទារសំណងនីមួយៗ
- ចំនួនទឹកប្រាក់សរុបដែលបានប្តឹងទាមទារសំណង
- នាមត្រកូលនិងនាមខ្លួន ផ្លូវ និង អាសយដ្ឋានប្រអប់សំបុត្រ និងលេខទូរស័ព្ទ នៅឯផ្ទះ និងនៅកន្លែងកិច្ចការជំនួញរបស់លោកអ្នក



- ម៉ោង កាលបរិច្ឆេទ និង ទីតាំងភូមិសាស្ត្រឆ្លាយហៀររបៀង ការកំណត់អត្តសញ្ញាណ ផ្លូវនាវាចរណ៍ដែលរងនូវផលប៉ះពាល់ និង សេចក្តីពន្យល់មួយ ថា តើ របៀងដែលមានផលប៉ះពាល់ទឹកនេះ យ៉ាងដូចម្តេច
- កំណត់នូវនាវា គ្រឿងចក្រ ឬ បុគ្គលដែលធ្វើឱ្យ ឬ ជនសង្ស័យដែលបណ្តាលឱ្យមានឆ្លាយហៀររបៀងនេះ ប្រសិនបើអាចធ្វើទៅបាន និង រួមមាន ការពន្យល់មួយ ថា ហេតុអ្វី លោកអ្នកសង្ស័យនាវា គ្រឿងចក្រ ឬ បុគ្គល បានធ្វើឱ្យមានការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- ការពិពណ៌នាទូទៅមួយ នៃផលប៉ះពាល់ឆ្លាយហៀររបៀង ដែលរួមមាន តម្លៃប្រមូលរបៀងចេញ ឬ ការខូចខាត ដែលបានបង្កឡើងទាមទារសំណង តាមប្រភេទឬចំណាត់ថ្នាក់វា
- ការពន្យល់ ថា តើការខូចខាតនេះ បានកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច ទីតាំង និង កាលបរិច្ឆេទ និង ម៉ោង (ហើយនេះ អាច/មិនអាចដូចគ្នា ដូចជា ទីតាំង កាលបរិច្ឆេទ ឬ ពេលវេលា នៃការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ)
- ការពិពណ៌នាអំពីសកម្មភាពនានា បានត្រូវចាត់ចែងដើម្បីធ្វើឱ្យមានកម្រិតទាប ឬ ជៀសវាងការខូចខាតនានា
- ការវាយតម្លៃសម្រាប់ការខូចខាត (មិនរាប់បញ្ចូលនូវថ្លៃបង់សេវាកម្មមេធាវី ឬ តម្លៃផ្សេងៗទៀត សម្រាប់ការរៀបចំពាក្យបណ្តឹងទាមទារសំណង ឬ ការបំពេញបែបបទឯកសារឡើយ)
- ឈ្មោះ ផ្លូវ និង អាសយដ្ឋានប្រអប់សំបុត្រ និង លេខទូរស័ព្ទរបស់សាក្សីនានាណាមួយ និង ពិពណ៌នាសង្ខេបមួយនូវអ្វី ដែលសាក្សីនេះ ដឹង
- ឯកសារថតចម្លងនៃការទាក់ទងដោយសរសេរណាមួយ និង មាតិកានៃការទាក់ទងដោយផ្ទាល់មាត់ ជាមួយនឹងភាគីទទួលខុសត្រូវ RP ដែលរួមមាន បណ្តឹងទាមទារសំណងណាមួយ ដែលបានបញ្ជូនទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ RP នេះ
- ព័ត៌មានអំពី ការព្យាយាមនានាណាមួយ ដើម្បីបញ្ជូននូវបណ្តឹងទាមទារសំណងនានា ចំពោះបុគ្គល ឬ ក្រុមហ៊ុនដែលទទួលខុសត្រូវការបំពុលរបៀងនេះ
- ព័ត៌មានអំពី បណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់ការធានារ៉ាប់រងណាមួយ ដែលបានធ្វើសម្រាប់តម្លៃប្រមូលរបៀងចេញ ឬ ការខូចខាតនានា
- សំណងណាមួយ ដែលលោកអ្នកបានទទួល សម្រាប់តម្លៃប្រមូលយករបៀងចេញ ឬ ការខូចខាតនានា ពីការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ



- របាយការណ៍ ដែលមិនបានត្រូវបានវិធានការនៅក្នុងតុលាការ ឬ ប្រសិនបើ បានត្រូវបានវិធានការ ទៅតាមស្ថានភាពនៃសំណុំរឿងតុលាការមិនទាន់សម្រេច
- របាយការណ៍បញ្ជាក់ពីភាពត្រឹមត្រូវនៃបណ្តឹងទាមទារសំណង ដែលល្អបំផុតពាក់ព័ន្ធនឹងចំណេះដឹង និង ការជឿជាក់របស់លោកអ្នក
- ហត្ថលេខារបស់លោកអ្នក ហើយបើអាចធ្វើទៅបាននោះ គឺ ហត្ថលេខានៃអ្នកតំណាងស្របច្បាប់របស់លោកអ្នក

ប្រសិនបើ មានភាពចាំបាច់ NPFC អាចសាកសួរលោកអ្នកអំពី ព័ត៌មានបន្ថែម។

ការកំណត់ពេលវេលា

បណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់ការខូចខាត: បណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់ការខូចខាតនានា ត្រូវតែធ្វើក្នុងរយៈពេល បី (3) ឆ្នាំ បន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទដែលមានការខូចខាតនេះ និង ដែលពាក់ព័ន្ធជាមួយនឹងការឆ្លាយហៀររបៀងរបស់ខ្លួន ដែលរកឃើញដោយសមហេតុផល ជាមួយនឹងការប្រព្រឹត្តទៅដោយមានការប្រុងប្រយ័ត្នហ្មត់ចត់។ ការលើកលែង គឺសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងការខូចខាតធនធានធម្មជាតិនានាតែប៉ុណ្ណោះ - សូមមើល សេចក្តីណែនាំស្តីពី មូលនិធិសម្រាប់ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ ពាក់ព័ន្ធនៅក្នុងផ្នែក G នៃភាគ IV ។

បណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ: បណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ ត្រូវតែធ្វើក្នុងរយៈពេល ប្រាំមួយ (6) ឆ្នាំ បន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទនៃការបញ្ចប់សកម្មភាពប្រមូលយកប្រេងចេញ ដោយសារឧបត្តិហេតុនេះ។

NPFC គិតពិចារណាអំពី បណ្តឹងទាមទារសំណង ដូចដែល "បានបង្ហាញ" នៅថ្ងៃ ដែលវាត្រូវបានគេទទួល។

ដំណើរការនៃការវិនិច្ឆ័យ

NPFC រៀបចំដំណើរការបណ្តឹងទាមទារសំណងនានា នៅក្នុងគោលបំណងដើម្បីបានទទួលវា។ NPFC ពិនិត្យឡើងវិញនូវបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ ដើម្បីឱ្យឃើញថា ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ត្រូវបានគេរាប់បញ្ចូល។ ប្រសិនបើ ព័ត៌មានដែលបានទាមទារនេះ មិនត្រូវបានទទួលក្នុងរយៈពេល 90 ថ្ងៃនោះ NPFC នឹងបញ្ចប់ការវិនិច្ឆ័យបណ្តឹងទាមទារសំណង ជាមួយនឹងព័ត៌មានដែលមាននេះ។ បញ្ហានេះ អាចជាលទ្ធផលនៅក្នុងការកាត់បន្ថយនូវសំណងដែលអាចមាននោះ ឬ អាចបដិសេធន៍ចំពោះ បណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ។



នៅពេលដែល NPFC ធ្វើជូនលោកអ្នកនូវការបញ្ជាក់នៃបណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ លោកអ្នកត្រូវតែទទួលយក ឬ បដិសេធន៍ ចំពោះការផ្តល់ជូននេះ នៅក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ—

- ប្រសិនបើ លោកអ្នកទទួលយក លោកអ្នកត្រូវតែចុះហត្ថលេខាប្រកាសឱ្យដឹង។
- ប្រសិនបើ លោកអ្នក មិនចាត់វិធានការនៅក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃនោះទេ ការផ្តល់ជូននូវការបង់ប្រាក់សំណងនេះ នឹងត្រូវបានជៀសវាង ហើយបណ្តឹងទាមទារសំណងនឹងត្រូវបិទផងដែរ។
- ប្រសិនបើ លោកអ្នក បដិសេធន៍ការផ្តល់ជូននូវការបង់ប្រាក់សំណងនេះ លោកអ្នកត្រូវតែ ផ្តល់ជូនព័ត៌មានបន្ថែម និង សាកសួរ NPFC ដើម្បីគិតពិចារណាឡើងវិញ ចំពោះបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។ ហើយបញ្ហានេះ អាចចាប់ផ្តើមឱ្យមានដំណើរការពិនិត្យឡើងវិញថ្មីទាំងស្រុង។ ការបញ្ជាក់នៃបណ្តឹងទាមទារសំណងផ្សេងទៀត នឹងត្រូវធ្វើឡើង ដូចជាលទ្ធផលនៃការគិតពិចារណាឡើងវិញមួយ និង ការបញ្ជាក់អំពី ការគិតពិចារណាឡើងវិញនេះ ក្លាយជាវិធានការរបស់ទីភ្នាក់ងារចុងក្រោយបំផុត។ “ការគិតពិចារណាឡើងវិញ” គឺមិនមែន “ការចរចា”។

បណ្តឹងទាមទារសំណងនានា ត្រូវបានបង់ប្រាក់ ដើម្បីឱ្យពួកគេ បានយល់ព្រម។ តាមធម្មតា ការបង់ប្រាក់ ប្រើប្រាស់រយៈពេល 30 ថ្ងៃ បន្ទាប់ពី NPFC ទទួលបាននូវ ការហត្ថលេខាប្រកាសឱ្យដឹងរបស់លោកអ្នក។



ភាគ IV - តម្រូវការសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងពិសេស

ពីផ្នែក A ទៅដល់ H និយាយអំពី តម្រូវការជាក់ស្តែងសម្រាប់ការធ្វើចំណាត់ថ្នាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនីមួយៗ និង រាយបញ្ជីព័ត៌មានបន្ថែមខាងលើ នៅក្នុងតម្រូវការបណ្តឹងទាមទារសំណងទូទៅដែលអាចត្រូវបានទាមទារចំពោះ ដំណើរការបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។

ប្រសិនបើ មានសំណួរនានាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងបណ្តឹងទាមទារសំណងណាមួយ មិនត្រូវឆ្លើយតបដោយសេចក្តីណែនាំនេះ ឬ ប្រសិនបើ លោកអ្នកមិនមានប្រើប្រាស់អ៊ីនធឺណែតទេនោះ លោកអ្នកអាចធ្វើទំនាក់ទំនងមក NPFC ដោយសរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ហៅទូរស័ព្ទ ផ្ញើទូរសារ ឬ ផ្ញើសារអេឡិចត្រូនិក:

ATTN: CLAIMS ADJUDICATION	សូមទំនាក់ទំនង: (ការវិនិច្ឆ័យបណ្តឹងទាមទារសំណង)
NATIONAL POLLUTION FUNDS CENTER	(មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់)
US COAST GUARD STOP 7100	(ក្រុមសន្តិសុខការពារឆ្នេរសមុទ្រអាមេរិក STOP 7100)
4200 WILSON BLVD STE 1000	(វិថី 4200 វីលសុន STE 1000)
ARLINGTON VA 20598-7100	(អាសយដ្ឋាន VA 20598-7100)
ទូរស័ព្ទ: (800) 280-7118 ទូរសារ: (202) 493-6937 ឬ (202) 493-6938	

សំណួរនានាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងបណ្តឹងទាមទារសំណង ដោយប្រើប្រាស់សារអេឡិចត្រូនិក អាចផ្ញើមក NPFC: arl-pf-npfcclaimsinfo@uscg.mil

ម៉ោងធ្វើការធម្មតា ពីថ្ងៃច័ន្ទ-សុក្រ ពីម៉ោង 7:30 ព្រឹក ដល់ 4:00 ល្ងាច ម៉ោងនៅភាគខាងកើត។



A. តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ

តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ: “តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ” មានន័យថា តម្លៃនៃការប្រមូលប្រេងចេញ ដែលត្រូវបង់ថ្លៃ បន្ទាប់ពីការបញ្ចេញចោលប្រេង បានកើតមានឡើង ឬ នៅក្នុងរណីណាមួយ ដែល មាន ការគំរាមកំហែងដ៏ធំនៃការបញ្ចេញប្រេងចោល គឺត្រូវមានតម្លៃដើម្បីការពារ បន្ថយឱ្យនៅ កម្រិតទាប ឬ ដើម្បីបន្ធូរបន្ថយផលប៉ះពាល់នៃការបំពុលប្រេង ពីឧបត្តិហេតុនេះ។

ឧទាហរណ៍សម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង: លោកអ្នកមានទ្រព្យសម្បត្តិនៅទីតាំងមាត់ទឹក ដែលជាទីកន្លែងសម្រាប់ទូក និង ផែនាវា បានត្រូវឆ្កាយហៀរប្រេង ពីឧបត្តិហេតុដែលយោងទៅតាម ច្បាប់ OPA។ លោកអ្នក បានឱ្យដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរជូនដល់ មជ្ឈមណ្ឌលឆ្លើយតបឧបត្តិហេតុ ថ្នាក់ជាតិ ដើម្បីបានពិភាក្សាជាមួយនឹង FOSC និង បានជួលអ្នកមៅការមូលដ្ឋាន ដើម្បីប្រមូលយក ប្រេងចេញនេះ។ លោកអ្នកអាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ សម្រាប់បង់សេវាកម្មអ្នកមៅការ ដើម្បី ប្រមូលយកប្រេងចេញពីទ្រព្យសម្បត្តិរបស់លោកអ្នក។

អ្នកដែលមានសិទ្ធិប្តឹងទាមទារសំណង: ប្រជាពលរដ្ឋគ្រប់រូប ដែលត្រូវបង់ថ្លៃ សម្រាប់តម្លៃ ប្រមូលយកប្រេងចេញ។

លោកអ្នក ត្រូវតែបង្ហាញភស្តុតាងអ្វីខ្លះ: បន្ថែមលើនេះ ព័ត៌មានដែលបានទាមទារ នៅក្នុងភាគ Part III លោកអ្នក ត្រូវតែផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានដែលជាក់លាក់ ចំពោះបណ្តឹងទាមទារសំណងតម្លៃ ប្រមូលយកប្រេងចេញ ដើម្បីបង្ហាញភស្តុតាងថា—

- ការចាត់វិធានការចាំបាច់នានា ដើម្បីការពារ ឬ កាត់បន្ថយផល ប៉ះពាល់នានានៃការឆ្កាយហៀរប្រេងនេះ។
- តម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ ត្រូវទទួលបានពីវិធានការទាំងនេះ។
- វិធានការដែលប្រកបដោយការទទួលខុសត្រូវ និង ស្របទៅតាមផែនការជាយថាភាព ថ្នាក់ជាតិ/ ផែនការបម្រុងទុកមុនសម្រាប់គ្រាអាសន្នថ្នាក់ជាតិ។

ឧទាហរណ៍នានាសម្រាប់ការគាំទ្រព័ត៌មាន:

ភស្តុតាងនៃការឆ្កាយហៀរប្រេង:

- របាយការណ៍ FOSC
- ព័ត៌មានអំពី ដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ EPA ឬ USCG
- របាយការណ៍នានាពីកាសែត ដែលពិពណ៌នាអំពីការឆ្កាយហៀរប្រេងនេះ។
- របាយការណ៍អំពី សាក្សី



ព័ត៌មានទូទៅ:

- ការពិពណ៌នាលំអិតអំពី សកម្មភាពនានា
- កាលបរិច្ឆេទអំពី ការងារដែលបានប្រតិបត្តិ
- ការវិភាគសារធាតុប្រេងឆ្លាយហៀរ
- ផែនទីនៃតំបន់ឬទីតាំងឆ្លាយហៀរ
- រូបភាពនានានៃតំបន់ឬទីតាំង ការខូចខាត និង ការឆ្លាយហៀរ

តម្លៃ:

- បង្កាន់ដៃទទួលបានប្រាក់ វិក័យប័ត្រ ឬ ឯកសារស្រដៀងគ្នា ជាមួយនឹងការពិពណ៌នាអំពីការងារ
- កម្រិតតម្លៃ បានត្រូវកំណត់ និង ការប្រៀបធៀបនូវកម្រិតតម្លៃណាមួយ យ៉ាងដូចម្តេច
- ឯកសាររបាយការណ៍ប្រចាំថ្ងៃ សម្រាប់តម្លៃផ្ទាល់ខ្លួន ដែលរួមមាន សេចក្តីលំអិតនានាអំពី កម្រិតចំណាយលើកម្មករ ម៉ោង ការធ្វើដំណើរ និង ការដឹកជញ្ជូន
- ឯកសាររបាយការណ៍ប្រចាំថ្ងៃ សម្រាប់តម្លៃឧបករណ៍/សម្ភារៈ ដែលរួមមាន ការពិពណ៌នា និង ការប្រើប្រាស់
- សេចក្តីរាយការណ៍ប្រកាសការចំណាយដែលបានចុះហត្ថលេខា និង ការបញ្ជាក់ភស្តុតាង នៃការបង់ប្រាក់ សម្រាប់ការចំណាយ
- ការផ្ទៀងផ្ទាត់បញ្ជីឈ្មោះបង់ថ្លៃការងារតាមម៉ោង នៅក្នុងពេលនៃការឆ្លាយហៀរ
- ការផ្ទៀងផ្ទាត់កម្រិតតម្លៃស្តង់ដារឧបករណ៍ សម្រាប់ឧបករណ៍ដែលបានប្រើប្រាស់



B. ការខូចខាតអចលនទ្រព្យ ឬ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល

ការខូចខាតទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល ឬ អចលនទ្រព្យ: “ការខូចខាតទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល ឬ អចលនទ្រព្យ” មានន័យថា គឺជាការខូចខាតប្រយោជន៍ ឬ ការបាត់បង់សេដ្ឋកិច្ចដែលបណ្តាលមកពី ការបំផ្លាញទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល ឬ អចលនទ្រព្យ។

(សំគាល់: ការខូចខាតប្រយោជន៍ចំពោះ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល ឬ អចលនទ្រព្យ មិនរាប់បញ្ចូលការខូចខាតប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួនឡើយ!)

ឧទាហរណ៍ ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង: លោកអ្នក មានទូកលំហែកំសាន្តមួយ ឬ ទ្រព្យសម្បត្តិ នៅទីតាំងជាប់ទឹកសមុទ្រ ដែលបានទទួលរងនូវការឆ្លាយហៀរប្រេង ដោយឧបត្តិហេតុដែលយោងតាមច្បាប់ OPA នេះ។ លោកអ្នក អាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងតម្លៃនៃការស្តារឱ្យដូចដើមឡើងវិញ សម្រាប់ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់លោកអ្នក ចំពោះស្ថានភាពមុនពេលនៃការឆ្លាយហៀរប្រេងរបស់ខ្លួន។

អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង: បុគ្គល ឬ អង្គការ ដែលមាន ឬ ជួលទ្រព្យសម្បត្តិ។

លោកអ្នក ត្រូវតែផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានដែលបង្ហាញ:

- ភាពជាម្ចាស់ ឬ ការទទួលប្រយោជន៍កាន់កាប់អចលនទ្រព្យតាមរយៈកិច្ចសន្យា
- ទ្រព្យសម្បត្តិនោះ បានត្រូវខូចខាត ឬ បំផ្លាញ
- ការប៉ាន់ស្មានតម្លៃទ្រព្យសម្បត្តិដ៏មាន ទាំងមុនពេល និង ក្រោយពេលការខូចខាត
- តម្លៃនៃការជួសជុល ឬ ការផ្លាស់ប្តូរជំនួសទ្រព្យសម្បត្តិឡើងវិញ

ប្រសិនបើ បានបាត់បង់ប្រាក់កាស សូមបង្ហាញ:

- ទ្រព្យសម្បត្តិនេះ មិនអាចប្រើប្រាស់បាន ដោយសារការឆ្លាយហៀរប្រេងនេះ
- ការប៉ាន់ស្មានតម្លៃទ្រព្យសម្បត្តិ មុនពេល និង ក្រោយពេលការឆ្លាយហៀរប្រេងនេះ
- មាន ឬ មិនមានទ្រព្យសម្បត្តិសម្រាប់ដាក់ជំនួស ដែលអាចធ្វើទៅបាន ហើយប្រសិនបើ លោកអ្នក មិនបានប្រើប្រាស់ទ្រព្យសម្បត្តិសម្រាប់ដាក់ជំនួសនេះទេ តើវាមានតម្លៃប៉ុន្មាន
- លោកអ្នក បានបាត់បង់ប្រាក់កាសពី ការខូចខាតនានាចំពោះទ្រព្យសម្បត្តិនេះ យ៉ាងដូចម្តេច



ឧទាហរណ៍ឯកសារសម្រាប់គាំទ្របណ្តឹងទាមទារសំណង:

ភស្តុតាងនៃការឆ្លាយហៀររបៀង:

- របាយការណ៍ FOSC
- ព័ត៌មានអំពី ដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ EPA ឬ USCG
- របាយការណ៍នានាពីកាសែត ដែលពិពណ៌នាអំពីការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- របាយការណ៍អំពី សាក្សី

ព័ត៌មានទូទៅ:

- ឯកសារថតចម្លងសិទ្ធិជាម្ចាស់ លិខិតប្រគល់កម្មសិទ្ធិ កិច្ចសន្យា អាជ្ញាប័ណ្ណសម្រាប់ទ្រព្យសម្បត្តិដែលជាឈ្មោះរបស់លោកអ្នក
- រូបថត ឬ ខ្សែអាត់វីដេអូនៃទ្រព្យសម្បត្តិ និង/ឬ ការខូចខាត
- ផែនទី ឬ ឯកសារស្របច្បាប់នានា ដែលបង្ហាញនូវទីតាំងនៃទ្រព្យសម្បត្តិ នៅក្នុងតំបន់ឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- ប្រសិនបើ លោកអ្នក បានលក់ទ្រព្យសម្បត្តិ ការវាយតម្លៃទ្រព្យសម្បត្តិប្រកបដោយវិជ្ជាជីវៈ សម្រាប់តម្លៃទ្រព្យសម្បត្តិ មុន និង ក្រោយការឆ្លាយហៀររបៀង តម្លៃលក់ទ្រព្យសម្បត្តិជាក់លាក់ និង ភស្តុតាងដែលពាក់ព័ន្ធនឹងតម្លៃលក់ដែលធ្លាក់ចុះចំពោះការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ ជាជាងចំពោះ សេដ្ឋកិច្ច ឬ កត្តាអចលនទ្រព្យនានា។
- ឯកសារថតចម្លងសំបុត្រគិតលុយ ដែលបានបង់សម្រាប់ការជួសជុលការខូចខាត ឬ សកម្មភាពនានា ដែលត្រូវបង្ហាញសម្រាប់ការប៉ាន់ស្មានចំនួនពីរ និង តម្លៃសម្រាប់ជួសជុល ការខូចខាតនេះ
- ការចំណាយនានាណាមួយ ឬ ការបាត់បង់ប្រាក់កាស នៅពេលដែលទ្រព្យសម្បត្តិមិនអាចប្រព្រឹត្តទៅបាន ដោយសារតែការខូចខាតនៃការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- កិច្ចសន្យា ឬ កិច្ចសន្យាជួលទ្រព្យសម្បត្តិ សម្រាប់ដាក់ជំនួសណាមួយ ដែលមិនត្រូវបានប្រើប្រាស់



C. ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ និង សមត្ថភាពប្រកបរបររចិញ្ចឹមជីវិត

ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ និង សមត្ថភាពប្រកបរបររចិញ្ចឹមជីវិត: “ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ និង សមត្ថភាពប្រកបរបររចិញ្ចឹមជីវិត” មានន័យថា ការខូចខាតនានា ស្មើនឹង ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ ឬ ការចុះអន់ថយខាងសមត្ថភាពប្រកបរបររចិញ្ចឹមជីវិត ដោយសារការខូចខាត ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់អចលនទ្រព្យ ទ្រព្យសម្បត្តិផ្ទាល់ខ្លួន ឬ ធនធានធម្មជាតិនានា។

លោកអ្នក មិនត្រូវការកាន់កាប់ទ្រព្យសម្បត្តិដែលបានខូចខាត ឬ ធនធាននានានោះទេ ដើម្បី បញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ ក្រោមការធ្វើចំណាត់ថ្នាក់នេះ។

ឧទាហរណ៍សម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង: លោកអ្នក មានកិច្ចសន្យាទូកជួលពាណិជ្ជកម្ម មួយ ដែលបានស្ទុះជាប់នៅកំពង់ផែ នៅពេលដែលក្រុមសន្តិសុខការពារឈូងសមុទ្រ បានបិទច្រក ទន្លេ ដើម្បីប្រមូលប្រេងឆ្លាយហៀរ។ លោកអ្នក អាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ សម្រាប់ការ បាត់បង់ចំណូល ឬ របររចិញ្ចឹមជីវិត ក្នុងកំឡុងពេលដែលច្រកចេញចូលទន្លេ បានត្រូវបិទជាផ្លូវការ នោះ។ អ្នកនេសាទកំសាន្តសប្បាយ ដែលការធ្វើដំណើររបស់ពួកគេ បានត្រូវលុបចោលនោះ នឹងមិន មានការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ ឬ របររចិញ្ចឹមជីវិតឡើយ។

អ្នកដែលមានសិទ្ធិប្តឹងទាមទារសំណង: ប្រជាពលរដ្ឋរាល់រូប ជាមួយនឹងការបាត់បង់ប្រាក់ ចំណេញ ឬ ប្រាក់ចំណូល។

លោកអ្នក ត្រូវតែផ្តល់ជូនព័ត៌មាន ដែលបង្ហាញ:

- ទ្រព្យសម្បត្តិ ឬ ធនធានធម្មជាតិ ដែលត្រូវបានខូចខាត បំផ្លាញ ឬ បាត់បង់ ដែលបណ្តាល ឱ្យមានការបាត់បង់របស់លោកអ្នក
- ប្រាក់ចំណូលរបស់លោកអ្នក បានត្រូវកាត់បន្ថយ ដោយសារការខូចខាត ឬ ការបាត់បង់ ទ្រព្យសម្បត្តិ ឬ ធនធានធម្មជាតិនានា និង ចំនួនប្រាក់ចំណូលដែលវាបានកាត់បន្ថយ
- ចំនួនប្រាក់ចំណេញ និង ការរកចំណូលបាន នៅក្នុងរយៈពេលដូចគ្នា
- ប្រសិនបើ ការងារ ឬ កិច្ចការជំនួញប្រកបដោយជម្រើស ដែលអាចប្រព្រឹត្តទៅបាន កន្លងមកនោះ មានចំណូលប៉ុន្មានពីវា ប្រសិនបើបានទទួល។
- ប្រាក់សន្សំនៅធនាគារសម្រាប់បង់ថ្លៃកិច្ចការជំនួញ និង ការចំណាយធម្មតា មិនត្រូវ បានបង់ជូន ដោយសារការឆ្លាយហៀរប្រេងនេះ (ឧទាហរណ៍ តម្លៃកុំព្យូទ័រ តម្លៃសេវាកម្ម ផ្សេងៗ)



ឧទាហរណ៍ឯកសារសម្រាប់គាំទ្របណ្តឹងទាមទារសំណង:

ភស្តុតាងនៃការឆ្លាយហៀររប្រេង:

- របាយការណ៍ FOSC
- ព័ត៌មានអំពី ដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ EPA ឬ USCG
- របាយការណ៍នានាពីកាសែត ដែលពិពណ៌នាអំពីការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ
- រូបភាពស្តីពី ទ្រព្យសម្បត្តិដែលបានខូចខាត (មុន និង ក្រោយការឆ្លាយហៀររប្រេង)

ព័ត៌មានទូទៅសម្រាប់ បណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់និយោជិត:

- របាយការណ៍អំពី ការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ បានបណ្តាលឱ្យបាត់បង់ចំណូលយ៉ាងដូចម្តេច
- លិខិតបញ្ជាក់ការពិត ចេញពីនិយោជក ស្តីពីផលប៉ះពាល់ដល់ការងារ ឬ ចំណូលរបស់លោកអ្នក ដោយសារការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ ប្រសិនបើ ក្រុមហ៊ុននឹងបំពេញបណ្តឹងទាមទារសំណង ចំពោះការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញនេះ
- ឯកសារថតចម្លងគល់បញ្ជីបង់ប្រាក់ បង្កាន់ដៃទទួលប្រាក់ ។ល។ ដែលមានពីពេលមុននៅកំឡុងពេល និង ក្រោយពេលការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ
- របាយការណ៍បុគ្គលិក ចេញពីនិយោជក ដែលមានពីពេលមុន នៅកំឡុងពេល និង ក្រោយពេលការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ ដែលបង្ហាញពីការងាររបស់លោកអ្នក
- ការពិពណ៌នាអំពីការព្យាយាមនានា ដើម្បីកាត់បន្ថយការបាត់បង់របស់លោកអ្នក ដែលរួមមាន ការស្វែងរកការងារធ្វើ
- ឯកសារថតចម្លង ការចំណាយនានាសម្រាប់ការស្វែងរកការងារណាមួយ (ឧទាហរណ៍ តម្លៃសម្រាប់ការធ្វើដំណើរ)
- ឯកសារថតចម្លងដែលមានចុះហត្ថលេខាលើពន្ធចំណូល ដែលបានបង់ និង កំណត់ពេលវេលា យ៉ាងតិចមានរយៈពេល ពីរ ឆ្នាំ មុនការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ
- ការចំណាយសម្រាប់កិច្ចការងារលំអិត ដែលមិនបានបង់ប្រាក់ នៅកំឡុងពេលកំពុងប្តឹងទាមទារសំណង (ឧទាហរណ៍ តម្លៃកុំព្យូទ័រ)
- ឯកសារថតចម្លងគល់បញ្ជីបង់ប្រាក់នានា ។ល។ ពីកិច្ចការងារដែលមានជម្រើសនៅកំឡុងពេលនៃការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ



ព័ត៌មានទូទៅ សម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណង តាមរយៈកិច្ចការជំនួញ:

- ការពិពណ៌នា និង ឯកសារនៃការបាត់បង់កិច្ចការជំនួញ ដោយសារការឆ្លាយហៀររបៀង
- ឯកសារថតចម្លងលិខិតនានានៃការលុបចោលកិច្ចការជំនួញ ដែលបណ្តាលមកពីការខូចខាតនៃការឆ្លាយហៀររបៀង
- ផែនទី ឬ ការពិពណ៌នាអំពី តំបន់ដែលបង្ហាញទីតាំងកិច្ចការជំនួញ និង តំបន់ដែលទទួលរងនូវផលប៉ះពាល់នៃការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- របាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុ សម្រាប់រយៈពេលយ៉ាងហោចណាស់ ពីរ ឆ្នាំ មុនពេលការឆ្លាយហៀររបៀង និង ពីឆ្នាំដែលរងនូវការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- ឯកសារថតចម្លងដែលមានចុះហត្ថលេខាលើពន្ធចំណូល ដែលបានបង់ និង កំណត់ពេលវេលា យ៉ាងតិចមានរយៈពេល បី ឆ្នាំ មុនការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- សេចក្តីលំអិតអំពី ការព្យាយាម ដើម្បីបន្ថយការបាត់បង់នានា ឬ ហេតុអ្វីបានជាការប៉ុនប៉ងព្យាយាម មិនត្រូវបានចាត់វិធានការ
- របាយការណ៍ពីលោកអ្នក ឬ សាក្សីនានាអំពី ថា តើ ការឆ្លាយហៀររបៀង បានបណ្តាលឱ្យបាត់បង់ចំណូល ឬ សមត្ថភាពនៃការប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត សូមពន្យល់អំពីការប្រែប្រួលនានាចំពោះ ការប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត
- សម្រាប់សណ្ឋាគារ ព័ត៌មានអំពីការរស់នៅកាន់កាប់ការងារប្រចាំខែ និង ប្រចាំថ្ងៃ មានរយៈពេល ពីរ ឆ្នាំ មុនការឆ្លាយហៀររបៀង និង នៅឆ្នាំនៃការឆ្លាយហៀររបៀង

ព័ត៌មានទូទៅ ស្តីពីបណ្តឹងទាមទារសំណង តាមរយៈការនេសាទ ឬ ការជួលដឹកជញ្ជូនតាមសមុទ្រ:

- ការពិពណ៌នាអំពី ការបាត់បង់កិច្ចការជំនួញនានា ដែលបណ្តាលមកពីការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- ភស្តុតាង ដែលនាវាស្ថិននៅក្នុងតំបន់ទទួលរងនូវផលប៉ះពាល់ ដោយសារការឆ្លាយហៀររបៀង ហើយមិនអាចធ្វើកិច្ចការជំនួញរបស់ពួកគេ ដោយសារការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- ផែនទី ឬ ការពិពណ៌នាអំពី តំបន់ដែលបង្ហាញទីតាំងកិច្ចការជំនួញនៅក្នុងតំបន់ប្រេងឆ្លាយហៀរ
- របាយការណ៍ពីលោកអ្នក ឬ ពីសាក្សីអំពី ថា តើ ការឆ្លាយហៀររបៀង បានបណ្តាលឱ្យបាត់បង់ចំណូល សូមពន្យល់អំពីការប្រែប្រួលនានាចំពោះ ការប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត
- ឯកសារថតចម្លងដែលមានចុះហត្ថលេខាលើពន្ធចំណូល ដែលបង់ និង កំណត់ ពេលវេលា យ៉ាងតិចមានរយៈពេល បី ឆ្នាំ មុនការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ
- សេចក្តីលំអិតអំពី ការចំណាយនានា ដែលមិនបានចំណាយប្រាក់ កំឡុងពេលកំពុងប្តឹងទាមទារសំណង (ឧទាហរណ៍ ប្រាក់ឈ្នួល ឬ ប្រាក់ខែ)



- ការរៀបចំបម្រុងទុករបាយការណ៍ សម្រាប់រយៈពេល បី ឆ្នាំ មុនការឆ្លាយហៀររបៀង និង នៅឆ្នាំនៃការឆ្លាយហៀររបៀង
- បញ្ជីកម្រិតតម្លៃនៃការជួល ដែលរួមមាន សេវាកម្មនានាណាមួយ សម្រាប់កិច្ចការជំនួញ បញ្ជាក់ទៅតាមវិស័យ (ឧទាហរណ៍ កីឡា ការនេសាទត្រី)
- ឯកសារថតចម្លងនៃរបាយការណ៍សរសេរពេញលេញអំពី ដំណើរដែលទាក់ទងនឹង សកម្មភាពទូក សម្រាប់ឆ្នាំ មុនការឆ្លាយហៀររបៀង និង នៅឆ្នាំនៃការឆ្លាយហៀររបៀង
- ការចុះបញ្ជីឯកសារនានា សម្រាប់នាវា ឯកសារថតចម្លងអាជ្ញាប័ណ្ណកិច្ចការជំនួញ អាជ្ញាប័ណ្ណនាវា អាជ្ញាប័ណ្ណការនេសាទត្រី អាជ្ញាប័ណ្ណនាយកនាវិក



D. ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណូលរដ្ឋ

ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណូលរដ្ឋ: ការខូចខាត ស្មើនឹងការបាត់ពន្ធសរុប ថ្លៃស្វយសារ ថ្លៃជួល ថ្លៃឈ្នួល ការបែងចែកប្រាក់ចំណេញសរុប ដោយសារការខូចខាត ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់អចលនទ្រព្យ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល ឬ ធនធានធម្មជាតិ។

ឧទាហរណ៍សម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង: ថ្លៃឈ្នួល នៅទីក្រុងមួយ សម្រាប់ការឈប់ចត ជាច្រើន នៅជិតឆ្នេរខ្សាច់សាធារណៈ។ ឆ្នេរខ្សាច់ ត្រូវបានបិទ នៅពេលការឆ្លាយហៀររប្រេងមួយ កំពុងតែប្រមូលបោសសំអាត។ ទីក្រុងនេះ អាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ សម្រាប់ការបាត់បង់ចំណូល កំឡុងពេលនៃការបិទឆ្នេរខ្សាច់នេះ។

អ្នកមានសិទ្ធិប្តឹងទាមទារសំណង: រដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ រដ្ឋ ឬ រដ្ឋតូចៗចែកតាមនយោបាយ។

លោកអ្នក ត្រូវតែជួលព័ត៌មានដែលបង្ហាញ:

- ការបាត់បង់ចំណូលនោះ បានបណ្តាលឱ្យមានការខូចខាត ការបំផ្លាញ ឬ កាត់បាត់បង់ អចលនទ្រព្យ ឬ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល ឬ ធនធានធម្មជាតិ បានបណ្តាលឱ្យមានការទូទាត់ សំណង
- ចំនួនទឹកប្រាក់ អត្តសញ្ញាណ និង ការពិពណ៌នាអំពីការបាត់បង់ចំណូល សម្រាប់សំណង ត្រូវបានដាក់ប្តឹងទាមទារ ដែលរួមមាន អាជ្ញាធរដែលអាចអនុវត្តបានសម្រាប់ ការប្រមូល ចំណូលនេះ វិធីសាស្ត្រនៃការវាយតម្លៃ កម្រិតតម្លៃដែលអាចធ្វើទៅបាន និង កាលបរិច្ឆេទ នៃការប្រមូលប្រេង ឬ ពេលវេលាដែលបាត់បង់
- ការចំណាយនានា បានត្រូវសន្សំ ពីព្រោះចំណូល មិនទាន់ត្រូវបានគេប្រមូលឡើយ
- ការវាយតម្លៃសរុប ឬ ចំណូលសរុប ដែលបានប្រមូល និង ការចំណាយនានាដែល ពាក់ព័ន្ធ សម្រាប់រយៈពេលចំណូលដែលអាចប្រៀបធៀបគ្នាបាន ដោយតាមរបៀប នៃការសងសំណងរយៈពេល ពីរ ឆ្នាំ



ឧទាហរណ៍ឯកសារសម្រាប់គាំទ្របណ្តឹងទាមទារសំណង:

ភស្តុតាងនៃការឆ្លាយហៀររប្រេង:

- របាយការណ៍ FOSC
- ព័ត៌មានអំពី ដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ EPA ឬ USCG
- របាយការណ៍នានាពីកាសែត ដែលពិពណ៌នាអំពី ការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ
- របាយការណ៍អំពី សាក្សី

ព័ត៌មានទូទៅ:

- ការពិពណ៌នាអំពី ចំណូលអ្វីខ្លះ ដែលបានទទួលរងនូវផលប៉ះពាល់ និង ការឆ្លាយហៀររប្រេងនេះ បានបណ្តាលឱ្យបាត់បង់ចំណូលយ៉ាងដូចម្តេច
- ឯកសារថតចម្លងលក្ខន្តិកៈ បទបញ្ជា បទបញ្ញត្តិ ។ល។ ការរៀបចំអាជ្ញាធរដែលមាន សមត្ថភាព ដើម្បីលើកឡើងនូវចំណូល ទ្រព្យសម្បត្តិដែលបានទទួលរងផលប៉ះពាល់ វិធីសាស្ត្រនៃការវាយតម្លៃ ការវាយតម្លៃលើអត្រាតម្លៃ និង វិធីសាស្ត្រ និង កាលបរិច្ឆេទ នៃការប្រមូលព័ត៌មានសម្រាប់ការវាយតម្លៃ
- របាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុរបស់រដ្ឋាភិបាល ដែលបង្ហាញនូវការតម្លៃសរុប ឬ ចំណូលដែល បានប្រមូល សម្រាប់រយៈពេលនានាដែលអាចប្រៀបធៀបបាន ដោយតាមធម្មតា មានការធានារ៉ាប់រងរយៈពេល ពីរ ឆ្នាំ
- សេចក្តីលំអិតអំពី ការចំណាយណាមួយ ដែលមិនបានបង់ប្រាក់ ដោយរដ្ឋាភិបាល នៅកំឡុងពេល កំពុងតែមានបណ្តឹងទាមទារសំណង
- សេចក្តីលំអិត និង ការពន្យល់អំពី ការបាត់បង់ចំណូលសរុប



E. តម្លៃសេវាកម្មសាធារណៈដែលបានកើនឡើង

តម្លៃសេវាកម្មសាធារណៈដែលបានកើនឡើង: “តម្លៃសេវាកម្មសាធារណៈដែលបានកើនឡើង” គឺជាការខូចខាតនានា សម្រាប់ការផ្តល់ជូននូវតម្លៃសេវាកម្មសាធារណៈដែលបានកើនឡើង ឬ បន្ថែមទៀត នៅកំឡុងពេល ឬ ក្រោយពេលសកម្មភាពនានានៃការប្រមូលប្រេងហៀរ ដែលរួមមាន ការការពាររង្វិញ សុវត្ថិភាព ឬ គ្រោះថ្នាក់ដល់សុខភាព ដែលបណ្តាលមកពី ការបញ្ចេញចោល ប្រេង ឬ ដែលអាចឱ្យគេកំណត់បានដោយផ្ទាល់ចំពោះ ការឆ្លើយតបឧបត្ថិហេតុនៃការឆ្លាយហៀរ ប្រេងនេះ។

ឧទាហរណ៍អំពីប្រភេទបណ្តឹងទាមទារ: លោកអ្នក គឺជាប្រធានគ្រប់គ្រងនៃទីក្រុងឆ្នេរសមុទ្រ ដែលត្រូវតែផ្តល់ជូននូវការគ្រប់គ្រងការលក់ដូរបន្ទាន់ នៅក្នុងបរិវេណ ដែលពាក់ព័ន្ធច្បាប់ស្តីពី ឧបត្ថិហេតុ OPA។ ទីក្រុងនេះ អាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ សម្រាប់តម្លៃនៃការផ្តល់ជូន សេវាកម្មបន្ទាន់។

អ្នកដែលមានសិទ្ធិប្តឹងទាមទារសំណង: រដ្ឋ រដ្ឋតូចៗ ចែកតាមនយោបាយ។

លោកអ្នកត្រូវតែផ្តល់ជូនព័ត៌មានដែលបង្ហាញអំពី:

- ការបញ្ជាក់អំពីបញ្ហាហេតុផលចំពោះ សេវាកម្មសាធារណៈនានាដែលបានផ្តល់ជូន ដែល រួមមាន ឯកសារពីសេវាកម្មជាក់ស្តែង បានត្រូវផ្តល់ជូន និង ដែលបង្ហាញភាពជាប់ពាក់ព័ន្ធ របស់ពួកគេ ចំពោះការឆ្លាយហៀរប្រេងនេះ
- នៅពេលដែលសេវាកម្មនានា បានត្រូវផ្តល់ជូន (ក្នុងកំឡុងពេល ឬ ក្រោយពេលសកម្មភាព ប្រមូលយកប្រេងហៀរចេញ)
- សេវាកម្មនានា បានត្រូវដាក់បន្ថែម សម្រាប់សេវាកម្ម បានផ្តល់ជូនជាធម្មតា
- តម្លៃសុទ្ធសម្រាប់ សេវាកម្ម និង វិធីសាស្ត្រនានាដែលបានប្រើប្រាស់ ដើម្បីគណនា តម្លៃទាំងនោះ

ឧទាហរណ៍ឯកសារសម្រាប់គាំទ្របណ្តឹងទាមទារសំណង:

ភស្តុតាងនៃការឆ្លាយហៀរប្រេង:

- របាយការណ៍ FOSC
- ព័ត៌មានអំពី ដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ EPA ឬ USCG
- របាយការណ៍នានាពីកាសែត ដែលពិពណ៌នាអំពី ការឆ្លាយហៀរប្រេងនេះ
- របាយការណ៍អំពី សាក្សី



ព័ត៌មានទូទៅ:

- របាយការណ៍នានាដែលបង្ហាញអំពី សេវាកម្មសាធារណៈដែលបានកើនឡើង បានត្រូវ ទាមទារ ប្រសិនបើសេវាកម្មនានានោះ បានបណ្តាលឱ្យមាន បញ្ហាគ្រោះថ្នាក់ សុខភាព ឬ គ្រោះថ្នាក់ដល់សន្តិសុខ
- ការពិពណ៌នាលំអិតនូវអ្វី និង ហេតុអ្វី សេវាកម្មនានាដែលបានកើនឡើង គឺជាការចាំបាច់ ដែលរួមមាន ភាពច្បាស់លាស់មួយ រវាងសកម្មភាពប្រមូលយកប្រេងឆ្លាយហៀរចេញ ច្បាប់ស្តីពីសុវត្ថិភាព និង ការប្រព្រឹត្តទៅនៃការអនុវត្តច្បាប់ និង ប្រសិនបើ ការកើន ឡើងនេះ បាននាំមកនូវដោយជាក់ស្តែង ឬ ប្រសិនបើ ធនធានធម្មតា បានត្រូវផ្លាស់ប្តូរ ទិសដៅ សម្រាប់ការប្រើប្រាស់
- របាយការណ៍ប្រចាំថ្ងៃ អំពីសកម្មភាពនានារបស់បុគ្គលិករដ្ឋាភិបាល និង ឧបករណ៍/សម្ភារៈ ដែលពាក់ព័ន្ធ

តម្លៃកម្មករ និង ឧបករណ៍/សម្ភារៈរដ្ឋាភិបាល:

- ការបញ្ជាក់បញ្ជីបង់ប្រាក់កម្រៃតាមម៉ោងរបស់រដ្ឋាភិបាល នៅខណៈប្រតិបត្តិការងារ
- ការបញ្ជាក់អំពី ស្តង់ដារតម្លៃឧបករណ៍/សម្ភារៈរបស់រដ្ឋាភិបាល សម្រាប់ឧបករណ៍/សម្ភារៈ ណាមួយ ដែលបានប្តឹងទាមទារសំណង
- របាយការណ៍ដែលបានចុះហត្ថលេខា និង ដាក់កាលបរិច្ឆេទនៃការឆ្លាយហៀរចេញ ដែល រួមមាន កម្រិតតម្លៃការងារតាមម៉ោង សម្រាប់កម្មករ និង ឧបករណ៍/សម្ភារៈ
- សេចក្តីពន្យល់ចំពោះ ថាតើ តម្លៃនានាត្រូវបានដាក់ចូលនូវចំនួនទឹកប្រាក់គ្រប់គ្រាន់ ឬ អត់ និង រូបមន្តនានាដែលបានប្រើប្រាស់នោះ រដ្ឋនានាគួរតែផ្តល់ជូននូវតម្លៃនៅក្រោម ការិយាល័យគ្រប់គ្រង និង ថវិកា OMB សារាចរលេខ A-87
- ការបញ្ជាក់ដោយលាយលក្ខណ៍អក្សរ កំណត់តម្លៃដែលបង្ហាញប្រើប្រាស់ជាក់ស្តែង បានផ្តល់ឱ្យ និង មិនរាប់បញ្ចូលការសងជម្ងឺចិត្ត ឬ ថ្លៃឈ្នួល



F. ការបាត់បង់នៃការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិត

ការខូចខាតនានាចំពោះ ការបាត់បង់នៃការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិត:

ដូចដែលបានកំណត់ដោយ NPFC នៅក្នុងការវិវឌ្ឍបណ្តឹងទាមទារសំណង ការខូចខាតនានាចំពោះ ការបាត់បង់របរចិញ្ចឹមជីវិតដែលពឹងផ្អែកលើការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិ មានន័យថា ការខូចខាត ដែលបណ្តាលមកពី បញ្ហារំខាន ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់ធនធានធម្មជាតិ ដែលប្រើប្រាស់ដោយ អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង ដើម្បីទទួលបានមកវិញនូវម្ហូបអាហារ ជម្រក សំលៀកបំពាក់ ថ្នាំពេទ្យ ឬ អ្វីៗដែលជាតម្រូវការចាំបាច់អប្បបរមាផ្សេងៗទៀត សម្រាប់ជីវិតរស់នៅ។

ឧទាហរណ៍សម្រាប់ប្រភេទនៃបណ្តឹងទាមទារសំណង: ប្រធានគ្រប់គ្រងធនធានធម្មជាតិសហព័ន្ធ និង/ឬ រដ្ឋ មិនតំបន់នេសាទត្រី ដែលគោរពទៅតាមច្បាប់នៃការឆ្លាយហៀររបៀង OPA ដែលដាក់កំហិត តឹងរឹងចំពោះ លទ្ធភាពរបស់លោកអ្នកដើម្បីប្រមូលផលត្រី ដែលលោកអ្នកពឹងផ្អែកលើវា សម្រាប់ម្ហូប អាហារ។ លោកអ្នកអាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ តាមច្បាប់ OPA សម្រាប់តម្លៃ ជូនដល់លោក អ្នក ដើម្បីបានជំនួសរបរនេសាទត្រីដែលលោកអ្នកមិនអាចប្រមូលផលបាន ដោយសារការបិទ នេសាទត្រីនេះ នៅកំឡុងពេលដែលបាត់បង់របរនេសាទសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិតនេះ លោកអ្នក ត្រូវ ដាក់ប្តឹងទាមទារសំណង ពីព្រោះវាគ្មានប្រភព ឬ មធ្យោបាយនានាដែលអាចជាជម្រើស ដើម្បីប្រកប របរចិញ្ចឹមជីវិតដែលអាចធ្វើទៅបាន សម្រាប់លោកអ្នកឡើយ។

សំណងដែលអនុញ្ញាតឱ្យបាន នឹងត្រូវផ្អែកលើ តម្លៃដាក់ជំនួសសមហេតុផលចំពោះលោកអ្នក ដែលត្រូវ ការត្រី នៅកំឡុងពេលការបាត់បង់ពេលវេលាប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិតរបស់លោកអ្នក។ ទំហំសំណង ទាំងអស់មានតិចតួច ដែលអាចធ្វើទៅបាន សម្រាប់ការបាត់បង់របរចិញ្ចឹមជីវិតរបស់លោកអ្នក ហើយ ចំណូលទាំងអស់ដែលលោកអ្នកបានទទួល ដោយការប្រើប្រាស់ពេលវេលានេះ បើមិនដូច្នោះទេ លោកអ្នកនឹងត្រូវចំណាយពេលវេលាប្រមូលផលត្រី សម្រាប់ទ្រទ្រង់ចិញ្ចឹមជីវិតរបស់លោកអ្នក ហើយតម្លៃទូទៅសម្រាប់ដំណើរនៃការកិច្ចការជំនួញ និង ការចំណាយធម្មតាផ្សេងៗទៀត សម្រាប់របរ ចិញ្ចឹមជីវិតរបស់លោកអ្នក ដែលលោកអ្នកបានជៀសវាងដោយសារឧបត្តិហេតុនេះ (សូមមើលចំណុច 33 CFR 136.223.)។



អ្នកដែលមានសិទ្ធិប្តឹងទាមទារសំណង: ប្រជាពលរដ្ឋគ្រប់រូប ដែលប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិ ដែលបានទទួលរងនូវការខូចខាត ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់ ដោយសារឧបត្តិហេតុនៃការឆ្លាយ ហៀររបៀង ដែលបានលើកឡើងនៅក្នុងច្បាប់ OPA សម្រាប់ជីវិតរស់នៅរបស់ពួកគេ (ឧទាហរណ៍ ទឹក ម្ហូបអាហារ ទីជម្រក សំលៀកបំពាក់ ថ្នាំពេទ្យ គមនាគមន៍ឬការដឹកជញ្ជូន/ធ្វើដំណើរ ឬ គោលបំណងនានាសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិត)។ ហើយនេះ មិនមានបញ្ហាអ្វីទេ ចំពោះអ្នកកាន់កាប់ ឬ គ្រប់គ្រងធនធានធម្មជាតិនានាដែលបានទទួលរងនូវផលប៉ះពាល់នេះ។ (សូមមើលចំណុច 33 U.S.C. 2702(b)(2.)(C) និង 33 CFR 136.219)។

លោកអ្នកត្រូវតែផ្តល់ជូនព័ត៌មានដែលបង្ហាញ: ការបន្ថែមភស្តុតាងដែលបានទាមទារ នៅក្នុងភាគ បន្ទាប់នានា A និង B នៃបទបញ្ជានានានៅក្នុងចំណុច 33 CFR ភាគទី136 លោកអ្នកនឹងត្រូវផ្តល់ ជូននូវព័ត៌មានដែលបានពិពណ៌នា នៅក្នុងចំណុច 33 CFR 136.221 ដើម្បីគាំទ្រសម្រាប់បណ្តឹង ទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក។ ហើយនេះ តម្រូវឱ្យលោកអ្នក:

- កំណត់អត្តសញ្ញាណធនធានធម្មជាតិជាក់លាក់នីមួយៗ សម្រាប់សំណងពីការបាត់បង់នៃ ការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត ត្រូវដាក់ប្តឹងទាមទារសំណង;
- ពិពណ៌នាអំពី ការប្រើប្រាស់ធនធានសម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត ដែលលោកអ្នកយល់ដឹងអំពី ធនធានធម្មជាតិជាក់លាក់នីមួយៗ ដែលលោកអ្នកកំណត់អត្តសញ្ញាណ;
- ពិពណ៌នាអំពី ថាតើ ការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត យ៉ាងដូចម្តេច និង មានទំហំប៉ុន្មាន ដែលបានទទួលរងនូវផលប៉ះពាល់ដោយការខូចខាត ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់នៃធនធានធម្មជាតិនីមួយៗ;
- ពិពណ៌នាអំពី រាល់ការខិតខំប្រឹងប្រែងដែលលោកអ្នកបានធ្វើ ដើម្បីសម្រាលការបាត់បង់ នៃការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិតរបស់លោកអ្នក; និង
- ពិពណ៌នាអំពី រាល់ប្រភព ឬ មធ្យោបាយប្រកបដោយជម្រើស សម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិតដែល អាចធ្វើទៅបាន ចំពោះលោកអ្នក នៅកំឡុងពេលសម្រាប់លោកអ្នកប្តឹងទាមទារចំពោះ ការបាត់បង់របរចិញ្ចឹមជីវិត; និង
- ពិពណ៌នាអំពី សំណងណាមួយដែលអាចធ្វើទៅបានចំពោះលោកអ្នក សម្រាប់ការបាត់បង់ នៃការចិញ្ចឹមជីវិតដែលលោកអ្នកបានទទួលរងគ្រោះ។



(សំគាល់: ប្រសិនបើលោកអ្នក ចង់ប្តឹងទាមទារសំណង សម្រាប់ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ ឬ ការអន់ថយនូវសមត្ថភាពស្តាប់ ដែលបណ្តាលមកពីការបាត់បង់ការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិ សម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត លោកអ្នកត្រូវតែរាប់បញ្ចូលនូវភស្តុតាងដែលបានតម្រូវឱ្យមាន នៅត្រង់ ចំណុច 33 CFR 136.233.)

ឧទាហរណ៍ឯកសារសម្រាប់គាំទ្របណ្តឹងទាមទារសំណង: ឧទាហរណ៍ឯកសារដែលអាចគាំទ្រ បណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក រួមមាន ប៉ុន្តែ មិនត្រូវបានគេកំណត់ឡើយ ដែលមានជាបន្ត បន្ទាប់:

ភស្តុតាងនៃការឆ្លាយហៀររប្រេង និង មូលហេតុចំពោះការប្រែប្រួលលក្ខណៈនៃការប្រើប្រាស់ ធនធានធម្មជាតិ សម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត -

- អ្នកសម្របសម្រួលសហព័ន្ធនៅទីតាំងកើតហេតុ FOSC, អ្នកទទួលគ្រប់គ្រងធនធាន ធម្មជាតិ និង របាយការណ៍ស្ថិតិដែលពិពណ៌នាអំពី ការឆ្លាយហៀររប្រេង និង ការឆ្លើយតប និង ដែលបណ្តាលឱ្យខូចខាត ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់ធនធានធម្មជាតិនានា;
- ព័ត៌មានអំពី ដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ EPA ឬ USCG និង ការផ្សព្វផ្សាយបណ្តឹង ទាមទារសំណង;
- របាយការណ៍អំពី សាក្សី;
- ការបិទផ្ទេរខ្សាច់ ឬ សេចក្តីណែនាំនានាអំពី ការធ្វើនេសាទត្រី;

ការគាំទ្រព័ត៌មាន ដើម្បីបង្ហាញនូវការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិសម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត និង ការ ខូចខាតនានារបស់លោកអ្នក -

- រូបថត និង វីដេអូ;
- ការញាក់មូលហេតុនានាដែលបានប្រកាសផ្សាយ របាយការណ៍អំពីសាក្សី និង របាយការណ៍ ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរផ្សេងៗទៀត ដែលជាឯកសារនៃគោលបំណងនានាសម្រាប់ការប្រើ ប្រាស់ធនធានធម្មជាតិ សម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត មុនពេល កំឡុងពេល និង ក្រោយពេលនៃ ការឆ្លាយហៀររប្រេង និង ការឆ្លើយតបចំពោះការឆ្លាយហៀររប្រេង;
- ផែនទី;
- បង្កាន់ដៃទទួលប្រាក់សម្រាប់ហាងលក់ទំនិញ និង ការផ្លាស់ប្តូរទំនិញ ដែលបង្ហាញ នូវតម្លៃដាក់ជំនួស ដែលលោកអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង;



- ឯកសារថតចម្លងគល់បញ្ជីនានា និង ឯកសារផ្សេងៗទៀត ដែលបង្ហាញនូវចំណូលដែលលោកអ្នកបានទទួលមុនពេល នៅកំឡុងពេល និង ក្រោយពេលនៃការឆ្លាយហៀររបៀង និង ការឆ្លើយតបនៃការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ;
- របាយការណ៍អំពីសាក្សី និង ឯកសារដែលបង្ហាញនូវប្រភពនានាប្រកបដោយជម្រើសសម្រាប់ការចិញ្ចឹមជីវិតដែលអាចធ្វើទៅបាន ចំពោះលោកអ្នក និង ការព្យាយាមរបស់លោកអ្នក ដើម្បីកាត់បន្ថយការខូចខាតនានា ដែលបណ្តាលមកពី ការបាត់បង់ការប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត ដែលរួមមាន បង្កាន់ដៃទទួលប្រាក់ពី ការចំណាយនានាសម្រាប់រកការងារធ្វើ (ឧទាហរណ៍ ថ្លៃធ្វើដំណើរ);
- របាយការណ៍នានាដែលបង្ហាញពីការចំណាយ ដែលលោកអ្នកបានជៀសវាង នៅកំឡុងពេល ដែលលោកអ្នក មិនអាចអនុវត្តនូវការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិដែលមានផលប៉ះពាល់សម្រាប់ចិញ្ចឹមជីវិត; និង
- របាយការណ៍ដែលបង្ហាញអំពី សំណងដែលលោកអ្នកបានទទួលសម្រាប់ការបាត់បង់នោះ។



G. ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ

ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ: ការខូចខាតដែលនាំមកនូវ សេចក្តីអន្តរាយ ការបំផ្លាញ ឬ ការបាត់បង់ធនធានធម្មជាតិ ដែលរួមមាន តម្លៃដែលសមហេតុផលនៃការវាយតម្លៃ សម្រាប់ការខូចខាត។

ឧទាហរណ៍សម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង: លោកអ្នក គឺជាទីភ្នាក់ងារទទួលភារៈកិច្ច គ្រប់គ្រងការងារដែលបានជ្រើសរើស សម្រាប់បញ្ហាជ្រកកោនសត្វព្រៃរដ្ឋ ដែលត្រូវបានរងគ្រោះ ដោយប្រេងឆ្លាយហៀរ ពីការពាក់ព័ន្ធខបត្តិហេតុនៃច្បាប់ OPA ។ ខណៈដែលអ្នកទទួលភារៈកិច្ច គ្រប់គ្រង លោកអ្នកអាចប្តឹងទាមទារសំណង សម្រាប់ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិនានា ដើម្បី ចំណាយលើការវាយតម្លៃសេចក្តីអន្តរាយនានា និង ការរក្សាឬស្តារឡើងវិញនូវទីជ្រកកោនសត្វព្រៃ ឱ្យមានស្ថានភាព ដូចមុនពេលនៃការឆ្លាយហៀរប្រេងនេះ។

អ្នកដែលមានសិទ្ធិប្តឹងទាមទារសំណង: សហព័ន្ធ រដ្ឋ បរទេស និង អ្នកទទួលការគ្រប់គ្រង កុលសម្ព័ន្ធតំណា។

គោលការណ៍ណែនាំស្តីពីការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ NRD:
បណ្តឹងទាមទារសំណងនៃការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ គឺជានិច្ចកាលមានលក្ខណៈពិសេស តែមួយ។ ការបោះពុម្ពផ្សាយគោលការណ៍ណែនាំមូលនិធិសម្រាប់ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ ដែលមានដោយឡែកៗពីគ្នា សូមមើលលើគេហទំព័រ:

www.uscg.mil/npfc/NRD/

លោកអ្នក ក៏អាចហៅទូរស័ព្ទដោយឥតបង់ថ្លៃ ជាមួយនឹងសំណួរពាក់ព័ន្ធបណ្តឹងទាមទារសំណង ផងដែរ គឺហៅមក NPFC តាមលេខ: (800) 280-7118



H. បណ្តឹងទាមទារសំណង ដោយភាគីទទួលខុសត្រូវ (RP)

បណ្តឹងទាមទារសំណង ដោយភាគីទទួលខុសត្រូវ: ច្បាប់ OPA នៅក្នុងផ្នែក 1008 (33 U.S.C. 2708) កំណត់ថា RP ម្នាក់ អាចពោលអះអាងបណ្តឹងទាមទារសំណង ចំពោះតម្លៃប្រមូលប្រេងហៀរ ចេញ និង ការខូចខាតនានាតែប៉ុណ្ណោះ ប្រសិនបើ RP នេះ បង្ហាញថា RP ត្រូវបានឱ្យសិទ្ធិការពារ មួយ ចំពោះភាពទទួលខុសត្រូវ ក្រោមផ្នែក 1003 ឬ ការកំណត់នៃការទទួលខុសត្រូវមួយ ក្រោមផ្នែក 1004។

ឧទាហរណ៍សម្រាប់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង:

លោកអ្នកគឺជាម្ចាស់ទូកបូកប៉ាល់សម្រាប់ដំណើរកំសាន្ត ដែលបានលិច បន្ទាប់ពីនាវាផ្សេងមួយ ទៀត បុកវា។ ទូកបូកប៉ាល់របស់លោកអ្នក បានបណ្តាលឱ្យមានការឆ្លាយហៀរ ប្រេងសាំង និង ប្រេងពីម៉ាស៊ីន។ ប្រសិនបើ លោកអ្នកអាចបញ្ជាក់ភស្តុតាងថា ឧបត្តិហេតុនេះ បានបង្កឡើង ដោយ នាវាផ្សេងមួយទៀត តែមួយគត់នោះ លោកអ្នកអាចមានបណ្តឹងទាមទារសំណងមួយ ដែលមាន ចំនួនទឹកប្រាក់បង់ជូនលោកអ្នក សម្រាប់តម្លៃប្រមូលប្រេងហៀរចេញ និង តម្លៃការខូចខាតនានា។

បណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់ RP ត្រូវតែបង្ហាញនូវចំណុចជាបន្តបន្ទាប់:

- ឯកសារដែលដោះស្រាយរាល់ចំណុចសំខាន់ៗនៃការការពារពេញលេញចំពោះ ការ ទទួលខុសត្រូវ (33 U.S.C. 2703) ឬ ការកំណត់នៃការទទួលខុសត្រូវ (33 U.S.C. 2704) ដែលអាចធ្វើទៅបាន
- អ្នកប្តឹងទាមទារសំណងផ្សេងៗទៀត ដែលបានបង់ប្រាក់សំណងដោយ RP បានបង្ហាញនូវ បណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់ពួកគេ នៅក្នុងការកំណត់ពេលវេលារបស់ OPA
- RP បានបង្ហាញនូវបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់ខ្លួន ចំពោះ NPFC នៅក្នុងរយៈពេល បី ឆ្នាំនៃកាលបរិច្ឆេទបណ្តឹងទាមទារសំណងដែលបានបង់ជូន បានត្រូវបង្ហាញចំពោះ RP
- តម្លៃប្រមូលយកប្រេងឆ្លាយហៀរចេញ និង តម្លៃការខូចខាតនានា សម្រាប់សំណង ដែលតម្រូវឱ្យមាន ត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្រោមច្បាប់ OPA (33 U.S.C. 2708)
- បណ្តឹងទាមទារសំណងជាលក្ខណៈបុគ្គល បានត្រូវបង់សំណង ស្របទៅនឹងតម្រូវការអនុវត្ត បទបញ្ជាដែលអាចធ្វើទៅបាន សម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណង ប្រឆាំងទល់នឹង OSLTF
- ប្រសិនបើ បណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ គឺមានតម្លៃហួសហេតុ ចំពោះការកំណត់នៃការ ទទួលខុសត្រូវនោះ លោកអ្នក ត្រូវតែលាតត្រដាងឱ្យដឹង—



- > តម្លៃ និង បណ្តឹងទាមទារសំណងដែលបានបង់ប្រាក់ជូនទាំងអស់ (មិនមែនគ្រាន់តែ តម្លៃដែលហួសប្រមាណ ចំពោះការកំណត់នៃការទទួលខុសត្រូវ តែប៉ុណ្ណោះទេ) និង
- > ថា តម្លៃ និង បណ្តឹងទាមទារសំណងដែលបានបង់ប្រាក់ជូនទាំងអស់នោះ ស្រប ទៅនឹងតម្រូវការទាមទារនានានៃច្បាប់ OPA យ៉ាងដូចម្តេច

ជាបឋម NPFC នឹងវាយតម្លៃលើការផ្តល់សិទ្ធិនានារបស់លោកអ្នក ចំពោះការការពារសម្រាប់ការ ទទួលខុសត្រូវ ឬ ការកំណត់នៃការទទួលខុសត្រូវដែលបានបង្កើតឡើងទាមទារសំណង មុននឹងមានការ ចាត់វិធានការបន្តទៀត។ លោកអ្នក នឹងត្រូវបានទទួលដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី ការសម្រេច ចិត្តចុងក្រោយនេះ។

ប្រសិនបើ ការផ្តល់សិទ្ធិនានារបស់លោកអ្នក ចំពោះការកំណត់នៃការទទួលខុសត្រូវ ឬ ការពារ ពេញលេញ ចំពោះការទទួលខុសត្រូវ ត្រូវបានប្រព្រឹត្តតាម ហើយ NPFC នឹងវាស់វែងតម្លៃប្រមូល យកប្រេងចេញដែលគ្មានសំណង និង ការខូចខាតនានា ដោយយោងទៅតាមបទបញ្ជាបណ្តឹង ទាមទារសំណងនានា សម្រាប់រាល់ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ។

ប្រសិនបើ បណ្តឹង ទាមទារសំណងនេះ មានតម្លៃហួសប្រមាណចំពោះការកំណត់នៃការទទួល ខុសត្រូវរបស់លោកអ្នកនោះ NPFC នឹងវាស់វែងតម្លៃដែលទទួលសរុប សម្រាប់ឧបត្តិហេតុនេះ ហើយនឹងដកចេញនូវការកំណត់នៃចំនួនទឹកប្រាក់ទទួលខុសត្រូវ ពីការវាស់វែងនេះ។



និយមន័យសំខាន់ៗ

ការខូចខាត។ ការខូចខាតនៅក្នុងច្បាប់ OPA មានន័យថា ការខូចខាតនានាចំពោះ ធនធានធម្មជាតិ អចលនទ្រព្យ ឬ ទ្រព្យសម្បត្តិបុគ្គល សម្រាប់ការបាត់បង់ការប្រើប្រាស់ធនធានធម្មជាតិដើម្បីចិញ្ចឹម ជីវិត ការបាត់បង់ចំណូលរដ្ឋ ការបាត់បង់ប្រាក់ចំណេញ ឬ សមត្ថភាពនៃការប្រកបរបរចិញ្ចឹមជីវិត និង សម្រាប់សេវាកម្មដែលបានកើនឡើង ឬ សេវាកម្មសាធារណៈបន្ថែម។ ការខូចខាតទាំងនេះ ត្រូវបានកំណត់នៅក្នុងផ្នែក 1002(b) នៃច្បាប់ OPA ហើយត្រូវបានបរិយាយនៅក្នុងផ្នែក IV នៃសេចក្តី ណែនាំនេះ។

ការបញ្ចេញចោល។ ការបញ្ជូនចេញណាមួយ (ដែលក្រៅពី ការជ្រាបចេញដោយធម្មជាតិ) ដោយ ចេតនា ឬ អចេតនា និង ត្រូវរាប់បញ្ចូល ប៉ុន្តែ មិនត្រូវបានកំណត់ចំពោះ ការឆ្លាយហៀររប្រេង ការលេចជ្រាប ការបូម ការចាក់ ការបញ្ចេញ ឬ ការកប់។

អ្នកធានា។ បុគ្គលណាមួយ ដែលផ្តល់ជូននូវភស្តុតាងនៃការទទួលខុសត្រូវខាងហិរញ្ញវត្ថុ សម្រាប់ ភាគីទទួលខុសត្រូវ RP ម្នាក់ ក្រោមច្បាប់ OPA។

ធនធានធម្មជាតិ។ ដី ត្រី សត្វព្រៃ ជីវបរិស្ថាន (សត្វ និង រុក្ខជាតិ) ខ្យល់ ទឹក ទឹកដី ទឹកប្រើប្រាស់ សម្រាប់ទទួលទាន និង ធនធាននានាផ្សេងៗទៀត ដែលជាកម្មសិទ្ធិ ត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយ មានអារម្មណ៍ទាក់ទងទៅនឹងការទុកចិត្ត ឬ បើមិនដូច្នោះទេ ត្រូវបានគ្រប់គ្រងត្រួតពិនិត្យដោយសហរដ្ឋ អាមេរិក (ដែលរួម មាន ធនធាននៃតំបន់សេដ្ឋកិច្ចពិសេស) រដ្ឋណាមួយ ឬ រដ្ឋាភិបាលមូលដ្ឋាន ឬ កុលសម្ព័ន្ធតំណា ឬ រដ្ឋាភិបាលបរទេសណាមួយ។

ប្រេង។ ប្រភេទប្រេងណាមួយ ឬ នៅក្នុងទម្រង់ណាមួយ ដែលរួមមាន ប្រេងឥន្ធនៈ ប្រេងរំអិល ប្រេងខាប់ ប្រេងបោះចោល និង ប្រេងដែលលាយគ្នាជាមួយនឹងទឹក ក្រៅពីប្រេងខូចដែលមាន លាយភក់ ប៉ុន្តែ មិនរាប់បញ្ចូលនូវសារធាតុណាមួយ ដែលត្រូវបានគេចុះបញ្ជី ឬ ត្រូវបានរៀបចំ ឡើងដោយ ជាក់លាក់ ដូចជា សារធាតុដែលបង្កគ្រោះថ្នាក់ នៅក្រោមកថាខ័ណ្ឌបន្ទាប់ (A) តាមរយៈ (F) នៃផ្នែក 101(14) នៃច្បាប់ស្តីពី ការឆ្លើយតបបរិស្ថាន សំណង និង ការទទួលខុសត្រូវ ដ៏ទូលំទូលាយ (42 U.S.C. 9601) និង ដែលស្ថិតនៅក្រោមលក្ខខណ្ឌនានានៃច្បាប់ [42 U.S.C. §9601 et seq.]។



ការឆ្លាយហៀររបៀង។ ព្រឹត្តិការណ៍មួយ ឬ ព្រឹត្តិការណ៍ជាបន្តបន្ទាប់ដែលមានប្រភពដើមដូចគ្នា ដែលរួមមាន នាវា ឧបករណ៍ប្រើប្រែឥន្ធនៈមួយ ឬ ច្រើន ឬ ការលាយបញ្ចូលគ្នា ដែលជាលទ្ធផលពី ការបញ្ចេញចោល ឬ ការគំរាមកំហែងដ៏ធំៗនៃការបញ្ចេញប្រេងចោល ឬ ប្រេងចូលទៅក្នុងផ្លូវទឹក របស់ហាសរដ្ឋអាមេរិក ដែលជាប់គ្នា ជាមួយទឹកដីនៅនឹងមាត់សមុទ្រ ឬ នៅតំបន់សេដ្ឋកិច្ចសំខាន់ៗ (ឧទាហរណ៍ ការឆ្លាយហៀររបៀងចេញពី កប៉ាល់ដឹកប្រេង នៅតាមផ្ទៃសមុទ្រ)។ ការឆ្លាយហៀររបៀង នេះ មានផលប៉ះពាល់ដល់ទឹកដី ប៉ុន្តែ ផ្លូវទឹកដែល ចរាចរណ៍បានរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក គឺមិនមែនជាច្បាប់នៃការឆ្លាយហៀររបៀង OPA ឡើយ។

តម្លៃប្រមូលយកប្រេងហៀរចេញ។ តម្លៃនៃការប្រមូលយកប្រេងហៀរចេញនេះ ត្រូវបានធ្វើឡើង បន្ទាប់ពីការ បញ្ចេញ ចោលប្រេង បានកើតមានឡើង ឬ នៅក្នុងករណីណាមួយ ដែលមានការគំរាមកំហែងនៃការបញ្ចេញចោល ប្រេងដ៏ច្រើននោះ តម្លៃដើម្បីការពារ ធ្វើឱ្យនៅកម្រិតអប្បបរមា ឬ បន្ត បន្ថយការបំពុលប្រេងពី ឧបត្តិហេតុនេះ។

ភាគីទទួលខុសត្រូវ។

នៅក្នុងករណីនៃនាវាមួយ គឺបុគ្គលណាម្នាក់កាន់កាប់ ធ្វើប្រតិបត្តិ ឬ ផ្ទេរសិទ្ធិនៃការជួលនាវាឬទូក;
 នៅក្នុងករណីនៃឧបករណ៍/បរិក្ខារនៅលើដីច្រាំងសមុទ្រ (ដែលក្រៅពី បំពង់បង្ហូរប្រេង) ដៃបុគ្គលណាម្នាក់ កាន់កាប់ ឬ ធ្វើប្រតិបត្តិឧបករណ៍/បរិក្ខារ លើកលែងតែ ទីភ្នាក់ងារសហព័ន្ធ រដ្ឋ ក្រុង គណៈកម្មការ ឬ រដ្ឋតូចៗ តាមគោលនយោបាយ ឬ អង្គភាពអន្តររដ្ឋណាមួយ ដែលជាម្ចាស់កម្មសិទ្ធិ ផ្ទេរភោគទ្រព្យ និង សិទ្ធិដែលមាន ដើម្បីប្រើប្រាស់ទ្រព្យសម្បត្តិ ជូនចំពោះបុគ្គលផ្សេងទៀត តាមរយៈកិច្ចសន្យា កិច្ចព្រមព្រៀង ឬ ការអនុញ្ញាត;
 នៅក្នុងករណីនៃឧបករណ៍/បរិក្ខារ (ដែលក្រៅពី បំពង់បង្ហូរប្រេង ឬ កំពង់ដែនៅទឹកសមុទ្រជ្រៅ ដែលត្រូវបានចេញ អាជ្ញាប័ណ្ណ ក្រោមច្បាប់ឆ្នាំ 1974 (33 U.S.C. 1501 et seq.) ស្តីពីកំពង់ដែនៅទឹកសមុទ្រជ្រៅ) អ្នកជួល ឬ អ្នកទទួលការ អនុញ្ញាតសម្រាប់ប្រើប្រាស់ទីតាំងដាក់ឧបករណ៍/បរិក្ខារ ឬ អ្នកកាន់កាប់ឬម្ចាស់ដែលមានសិទ្ធិប្រើប្រាស់ និង សិទ្ធិ ប្រើប្រាស់ដីអ្នកដទៃ ដែលបានផ្តល់សិទ្ធិជូន ក្រោមច្បាប់រដ្ឋដែលអាចអនុវត្តបាន ឬ ច្បាប់ស្តីពីដីខ្ពង់រាបនៅខាងក្រៅ (43 U.S.C. 1301-1356) សម្រាប់ទីតាំងឬតំបន់ដែលដាក់ឧបករណ៍/បរិក្ខារ (ប្រសិនបើ អ្នកកាន់កាប់ឬម្ចាស់ គឺជាបុគ្គល ខុសគ្នា ក្រៅពីអ្នកជួល ឬ អ្នកទទួលការអនុញ្ញាត) លើកលែងតែទីភ្នាក់ងារសហព័ន្ធ រដ្ឋ ក្រុង គណៈកម្មការ ឬ រដ្ឋតូចៗ តាមគោលនយោបាយ ឬ អង្គភាពអន្តររដ្ឋណាមួយ ដែលជាម្ចាស់កម្មសិទ្ធិ ផ្ទេរភោគទ្រព្យ និង សិទ្ធិដែលមាន ដើម្បី ប្រើប្រាស់ទ្រព្យសម្បត្តិ ជូនចំពោះបុគ្គលផ្សេងទៀត តាមរយៈកិច្ចសន្យា កិច្ចព្រមព្រៀង ឬ ការអនុញ្ញាត;
 នៅក្នុងករណីនៃកំពង់ដែនៅទឹកសមុទ្រជ្រៅ បានត្រូវចេញអាជ្ញាប័ណ្ណ ក្រោមច្បាប់ឆ្នាំ 1974 (33 U.S.C. 1501- 1524) ស្តីពីកំពង់ដែនៅទឹកសមុទ្រជ្រៅ សម្រាប់អ្នកទទួលអាជ្ញាប័ណ្ណ;
 នៅក្នុងករណីនៃបំពង់បង្ហូរប្រេង គឺបុគ្គលណាម្នាក់ដែលកាន់កាប់ ឬ ប្រតិបត្តិបំពង់បង្ហូរប្រេង; និង
 នៅក្នុងករណីនៃការបោះបង់ចោលនាវា ឧបករណ៍/បរិក្ខារលើច្រាំង កំពង់ដែនៅទឹកសមុទ្រជ្រៅ បំពង់បង្ហូរប្រេង ឬ ឧបករណ៍/បរិក្ខារនៅឯនាយសមុទ្រ បុគ្គលទាំងនោះ នឹងអាចជាភាគីទទួលខុសត្រូវជាបន្ទាន់ មុនពេលនៃ ការបោះបង់ចោលនាវា ឬ ឧបករណ៍/បរិក្ខារ។



បញ្ជីពាក្យកាត់

CFR Code of Federal Regulations (កូដបទបញ្ជានៃសហព័ន្ធ)

EPA Environmental Protection Agency (ទីភ្នាក់ងារការពារបរិស្ថាន)

FOSC Federal On-Scene Coordinator (អ្នកសម្របសម្រួលសហព័ន្ធនៅកន្លែងកើតហេតុ)
(ក្រុមការពារសន្តិសុខឈូងសមុទ្រអាមេរិក USCG ឬ ទីភ្នាក់ងារការពារបរិស្ថាន EPA)

NPFC National Pollution Funds Center (មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់)

OPA Oil Pollution Act of 1990 (ច្បាប់ឆ្នាំ 1990 ស្តីពីការបំពុលប្រេង) (ដែលត្រូវបានដឹងផងដែរ
នៅត្រង់ចំណុច 33 U.S.C. 2701 et. seq.)

OSLTF Oil Spill Liability Trust Fund (មូលនិធិក្តីសង្ឃឹម សម្រាប់ការទទួលខុសត្រូវនៃ
ការឆ្លាយហៀរប្រេង)

RP Responsible Party (ភាគីទទួលខុសត្រូវ)

U.S.C. United States Code (កូដសហរដ្ឋអាមេរិក)

USCG United States Coast Guard (ក្រុមការពារសន្តិសុខឈូងសមុទ្រអាមេរិក)



របាយការណ៍ ច្បាប់ឯកជនភាព

អាជ្ញាធរ: 33 U.S.C. 2713។ **គោលបំណងចម្បងៗ:** ដើម្បីជួយគាំទ្រក្រុមសន្តិសុខឈ្នងសមុទ្រ នៅក្នុងការធ្វើវិនិច្ឆ័យលើបណ្តឹងទាមទារសំណង សម្រាប់សំណងលើតម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ និង ការខូចខាតនានា ពីការឆ្លាយហៀរប្រេង នៅពេលដែលភាគីទទួលខុសត្រូវ មិនបានបង់ប្រាក់សំណង។ **ការប្រើប្រាស់ធម្មតា:** ព័ត៌មានអំពីសំណងនានា អាចត្រូវបានផ្តល់ជូនចំពោះសេវាកម្មចំណូលផ្ទៃក្នុងសម្រាប់ គោលបំណងពន្ធដានានា ហើយអាចត្រូវបានផ្តល់ជូនចំពោះ ក្រសួងយុត្តិធម៌ សម្រាប់បណ្តឹងវិវាទជំទាស់នឹងភាគីទទួលខុសត្រូវ។ **ការផ្សព្វផ្សាយ:** សេចក្តីសម្រេចចិត្ត ដើម្បីបញ្ជូននូវបណ្តឹងទាមទារសំណង គឺធ្វើដោយស្ម័គ្រចិត្ត ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើព័ត៌មានសមរម្យ មិនត្រូវបានគាំទ្រដោយអ្នកប្តឹងទាមទារសំណងនោះទេ រដ្ឋាភិបាល មិនអាចវាយតម្លៃ ឬ បង់ប្រាក់សម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ ឡើយ។

ព័ត៌មាននេះ ប្រើសម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងទាំងអស់ ជំទាស់នឹង មូលនិធិក្តីសង្ឃឹម សម្រាប់ការទទួលខុសត្រូវនៃការឆ្លាយហៀរប្រេង OSLTF ថា តើ ទម្រង់បែបបទបណ្តឹងទាមទារសំណង OSLTF ដែលមានជម្រើសនេះ ត្រូវបានគេយកមកប្រើប្រាស់ ឬ អត់។

ពាក្យបណ្តឹងទាមទារសំណង OSLTF ដែលមានជម្រើស — សេចក្តីណែនាំ

សូមលោកអ្នកផ្តល់ជូន ព័ត៌មាន ភស្តុតាង និង ឯកសារទាំងអស់ ដែលគាំទ្រតម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញ និង/ឬ ការខូចខាតនានាដែលបានប្តឹងទាមទារសំណង។ **សូមលោកអ្នកប្រើប្រាស់ក្រដាស ឬ ទំព័រពាក្យបណ្តឹងបន្ថែមទៀត ប្រសិនបើមានភាពចាំបាច់** ដើម្បីផ្តល់ជូន ព័ត៌មាន ភស្តុតាង និង ឯកសារទាំងអស់នោះ។ ហើយ កថាខ័ណ្ឌដែលបានដាក់លេខរៀងជាបន្តបន្ទាប់នេះ ឆ្លើយតបចំពោះលេខនានា អំពីពាក្យបណ្តឹងទាមទារសំណងដែលមានជម្រើស:

1. សរសេររំលឹក ឈ្មោះ ផ្លូវ ក្រុង រដ្ឋ លេខប្រៃសណីយ៍ និង លេខទូរស័ព្ទរបស់អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង (ភាគីដែលបានជួបប្រទះការខូចខាត ហើយកំពុងតែស្វែងរកសំណង) ។
2. ប្រសិនបើលោកអ្នកបានដឹង សូមផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានឧបត្តិហេតុជាបន្តបន្ទាប់ អំពីការឆ្លាយហៀរប្រេង ឬ ការគំរាមកំហែងពីការឆ្លាយហៀរប្រេង ដែលបណ្តាលមកពី ឬ ត្រូវបានសង្ស័យចំពោះ ហេតុផលឱ្យមានតម្លៃប្រមូលយកប្រេងចេញនេះ និង/ឬ ការខូចខាតនានា ដែលបានប្តឹងទាមទារសំណង:
 - ការកំណត់អត្តសញ្ញាណ នាវា ឧបករណ៍/បរិក្ខារ ឬ អង្គភាពដែលបណ្តាលឱ្យ ឬ ត្រូវបានសង្ស័យ ចំពោះហេតុផលឧបត្តិហេតុនេះ។



- ពិពណ៌នាតំបន់ភូមិសាស្ត្រ និង ផ្លូវទឹកដែលទទួលផលប៉ះពាល់ដោយផ្ទាល់ ដោយសារការធ្លាយហៀររប្រេង ឬ ដោយសារការគំរាមកំហែងនៃការធ្លាយហៀររប្រេងនេះ។
- ពិពណ៌នាយ៉ាងសង្ខេបអំពី ព័ត៌មានដែលបានដឹងព្រមទាំង ដែលពាក់ព័ន្ធនឹង ព្រឹត្តិការណ៍កើតមានឡើង ពីការធ្លាយហៀររប្រេង ឬ ការគំរាមកំហែងនៃការធ្លាយហៀររប្រេងនេះ។

3. សូមលោកអ្នក បង្ហាញនូវចំនួនទឹកប្រាក់តាមប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង ដែលត្រូវបញ្ជូនទៅនោះ។ សូមផ្តល់ជូននូវចំនួនទឹកប្រាក់សរុប ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណង។
4. សូមលោកអ្នកបង្ហាញ ប្រសិនបើអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង មានសំណងណាមួយ (សរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬ ដោយផ្ទាល់មាត់) ជាមួយនឹងអង្គភាពដែលបណ្តាលឱ្យ ឬ ត្រូវបានសង្ស័យ ចំពោះការខូចខាតនានា ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ។
5. តើមានអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង ឬ អ្នកតំណាងស្របច្បាប់របស់អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង បានបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងចំពោះ អង្គភាពដែលបណ្តាលឱ្យ ឬ ត្រូវបានសង្ស័យចំពោះការខូចខាតនានា ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ ដែរឬទេ? ប្រសិនបើមាន សូមលោកអ្នក ដាក់បញ្ចូលកាលបរិច្ឆេទ ដែលបានបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ ។
6. ប្រសិនបើ បណ្តឹងទាមទារសំណង បានត្រូវបញ្ជូនទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ សូមលោកអ្នកបង្ហាញការឆ្លើយតបណាមួយ (សរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬ ដោយផ្ទាល់មាត់) ឬ ការបង់ប្រាក់សំណងណាមួយ ដែលលោកអ្នកបានទទួល។ សូមលោកអ្នក ផ្តល់ជូននូវកាលបរិច្ឆេទបណ្តឹងទាមទារសំណង ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ។
7. សូមលោកអ្នកបង្ហាញ ប្រសិនបើ អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង កំពុងតែរៀបចំបង្កើនបណ្តឹងទាមទារសំណង ជំទាស់ទៅនឹងភាគីទទួលខុសត្រូវ តាមរយៈអ្នកតំណាងស្របច្បាប់នៅក្នុងច្បាប់តុលាការ។ ប្រសិនបើមាន សូមលោកអ្នកផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានទាំងអស់ ដែលនឹងអាចឱ្យយើងខ្ញុំធ្វើទំនាក់ទំនងជាមួយនឹង អ្នកតំណាងស្របច្បាប់របស់លោកអ្នក និង ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណនៃសំណុំរឿងរបស់លោកអ្នក។

* * នៅក្នុងពាក្យបណ្តឹងនៃទំព័រទីពីរ ខាងក្រោម សូមលោកអ្នកចាប់ផ្តើមសរសេរ និង ចុះកាលបរិច្ឆេទលើទំព័រនេះ។ * *



8. សូមលោកអ្នកបង្ហាញ ប្រសិនណា អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង កំពុងតែបន្តស្វែងរកការបង់ប្រាក់សំណង ពីក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រង សម្រាប់តម្លៃនានាដែលបានរាប់បញ្ចូលនៅក្នុងបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ។ ប្រសិនបើមាន សូមលោកអ្នកផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានទាំងអស់ ដែលនឹងអាចឱ្យយើងខ្ញុំធ្វើទំនាក់ទំនងជាមួយនឹង អ្នកធានារ៉ាប់រង និង ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណចំពោះគោលនយោបាយរបស់អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង។
9. សូមលោកអ្នក ផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានលំអិត ភស្តុតាង និង ឯកសារ ដែលពិពណ៌នាអំពីទំហំនៃការខូចខាតនានា ដែលបានដាក់ប្តឹងទាមទារសំណង។ សូមភ្ជាប់ឯកសារថតចម្លងនានា ប្រសិនបើមានភាពចាំបាច់ ជាមួយនឹងព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធទាំងអស់។
10. សូមលោកអ្នក ផ្តល់ជូននូវព័ត៌មាន ភស្តុតាង និង ឯកសារណាមួយ ដែលនឹងជួយពិពណ៌នា ថា តើការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ ឬ ការគំរាមកំហែងនៃការឆ្លាយហៀររបៀងនេះ បានបណ្តាលឱ្យមានតម្លៃប្រមូលយករបៀងចេញ និង/ឬ ការខូចខាតនានា ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ។
11. សូមលោកអ្នក ផ្តល់ជូននូវព័ត៌មាន ភស្តុតាង និង ឯកសារណាមួយ ដែលពិពណ៌នាអំពី វិធានការនានា នៃអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង ឬ បុគ្គលណាមួយផ្សេងទៀត ដែលតំណាងឱ្យអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង ដើម្បីកាត់បន្ថយ ឬ ជៀសវាងនូវការខូចខាត ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ។
12. សូមលោកអ្នកផ្តល់ជូន ឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន និង លេខទូរស័ព្ទរបស់សាក្សី (ប្រសិនបើអាចដឹងឬស្គាល់) ចំពោះការខូចខាត ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ។ នៅលើទំព័រដាច់ពីគ្នាមួយ សូមផ្តល់ជូននូវសេចក្តីសង្ខេប ការដឹងឮរបស់សាក្សីនីមួយៗចំពោះការខូចខាតនានា ដែលបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ ឬ ឧបត្តិហេតុ ដែលបណ្តាលមកពី ឬ ត្រូវបានសង្ស័យចំពោះការខូចខាតនានា ដែលបានដាក់ បណ្តឹងទាមទារសំណងនោះ។
13. ប្រសិនបើ លោកអ្នក ផ្តល់ជូននូវឯកសារបន្ថែមនានា សូមដាក់វានៅទីនេះ ឬ នៅលើក្រដាសផ្សេងគ្នា។



14. ប្រសិនបើ អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង គឺជាលក្ខណៈឯកជន បុគ្គលនោះ ត្រូវតែចុះហត្ថលេខាលើ បណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ។ ប្រសិនបើ អ្នកប្តឹងទាមទារសំណង ដែលមាន លក្ខណៈរួមគ្នា បុគ្គលិកម្នាក់របស់ក្រុមហ៊ុនមួយ ត្រូវតែចុះ ហត្ថលេខាលើបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ។ គ្រប់ហត្ថលេខាទាំងអស់ ត្រូវតែប្រើទឹកខ្មៅសរសេរ ដើម្បីឱ្យមានសុពលភាព។

15. ប្រសិនបើ បណ្តឹងទាមទារសំណង ត្រូវបានបង្ហាញដោយអ្នកតំណាងស្របច្បាប់ម្នាក់ ដែលអ្នកតំណាង ស្របច្បាប់ ម្នាក់នោះ ក៏ត្រូវតែចុះហត្ថលេខាលើបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះផងដែរ។ សូមលោកអ្នក ផ្តល់ជូននូវអាសយដ្ឋាន និង លេខទូរស័ព្ទត្រឹមត្រូវរបស់អ្នកតំណាងស្របច្បាប់នោះ.

សូមបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់លោកអ្នក ជាមួយនឹងព័ត៌ ភស្តុតាង និង ឯកសារចាំបាច់ ផ្សេងៗទៀត មក:

ATTN: CLAIMS ADJUDICATION	ទំនាក់ទំនង: (ការវិនិច្ឆ័យបណ្តឹងទាមទារសំណង)
NATIONAL POLLUTION FUNDS CENTER	(មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់)
US COAST GUARD STOP 7100	(ក្រុមសន្តិសុខការពារឆ្នេរសមុទ្រអាមេរិក STOP 7100)
4200 WILSON BLVD STE 1000	(វិថី 4200 វីលសុន STE 1000)
ARLINGTON VA 20598-7100	(អាសយដ្ឋាន VA 20598-7100)

បណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់ការខូចខាតធនធានធម្មជាតិ ឬ សម្រាប់ការបាត់បង់ការប្រើប្រាស់ធនធាន ធម្មជាតិទ្រទ្រង់ចិញ្ចឹមជីវិត អាចត្រូវដោះស្រាយ តាមអាស័យដ្ឋាន "ATTN/សូមទំនាក់ទំនង: NATIONAL RESOURCE DAMAGES CLAIMS DIVISION (ផ្នែកបណ្តឹងទាមទារសំណងសម្រាប់ការខូចខាត ធនធានថ្នាក់ជាតិ"។

យើងខ្ញុំ សូមផ្តល់អនុសាសន៍ដល់លោកអ្នក ដើម្បីរក្សារបាយការណ៍ស្តីពី ច្បាប់ឯកជនភាព និង ថតចម្លងបណ្តឹងទាមទារសំណងនេះ សម្រាប់ជាឯកសាររបស់លោកអ្នក។

Department of Homeland Security (ក្រសួងសន្តិសុខជាតិ) U.S. Coast Guard ATTN: CLAIMS ADJUDICATION NATIONAL POLLUTION FUNDS CENTER US COAST GUARD STOP 7100 4200 WILSON BLVD STE 1000 ARLINGTON VA 20598-7100	Optional OSLTF Claim Form (ពាក្យបណ្តឹងដែលមានជម្រើស OSLTF) CG NPFC-CA1 (Rev. April 03)
---	--

គោលបំណង: ទម្រង់បែបបទនេះ អាចត្រូវប្រើប្រាស់សម្រាប់ការបញ្ជូនបណ្តឹងទាមទារសំណង ទៅក្រុមសន្តិសុខការពារឆ្នេរសមុទ្រអាមេរិក USCG មជ្ឈមណ្ឌលមូលនិធិជាតិទប់ស្កាត់ភាពក្រខ្វក់ NPFC សម្រាប់សំណងដែលជាសក្តានុពលពី មូលនិធិសេចក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់ការទទួលខុសត្រូវនៃការឆ្លាយហៀររប្រេង សម្រាប់តម្លៃប្រមូលយកប្រេងហៀរចេញដែលគ្មានសំណង ឬ ការខូចខាតនានាបណ្តាលមកពីឧបត្តិហេតុ នៅក្រោមច្បាប់ឆ្នាំ 1990 ស្តីពីការបំពុលប្រេង (OPA)។ លោកអ្នក អាចប្រើប្រាស់នូវការបកស្រាយដោយផ្ទាល់ខ្លួនតាមរយៈទម្រង់នេះ។ សូមលោកអ្នក សរសេរ ឬ វាយកុំព្យូទ័រឬអង្គលីលេខ:

1. ព័ត៌មានអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង: ឈ្មោះ: _____
 អាសយដ្ឋាន: _____

 ទូរស័ព្ទនៅផ្ទះ #: _____ ទូរស័ព្ទកន្លែងធ្វើការ #: _____
 លេខទូរសារ: _____ អ៊ីមែល: _____

2. ព័ត៌មានអំពី ឧបត្តិហេតុ: កាលបរិច្ឆេទ: _____ ម៉ោង: _____ របាយការណ៍ NRC #: _____
 ឈ្មោះនាវា/ទូក ឬ ឧបករណ៍/សម្ភារៈដែលខូចខាត: _____
 តាំងភូមិសាស្ត្រនៃឧបត្តិហេតុ: _____
 ពិពណ៌នាសង្ខេបអំពី ឧបត្តិហេតុ: _____

3. ប្រភេទបណ្តឹងទាមទារសំណង និង ចំនួនទឹកប្រាក់សម្រាប់ការខូចខាតដែលបានទាមទារ: \$ _____ តម្លៃប្រមូលប្រេង
 \$ _____ ការប្រើប្រាស់ចិញ្ចឹមជីវិត \$ _____ ប្រាក់ចំណេញ&សមត្ថភាពរកបាន \$ _____ សេវាកម្មសាធារណៈ
 \$ _____ ធនធានធម្មជាតិ \$ _____ ចំណូលរដ្ឋ \$ _____ អចលនទ្រព្យ ទ្រព្យ សម្បត្តិឯកជន
 \$ _____ សរុបទឹកប្រាក់ដែលបានប្តឹងទាមទារសំណង

4. តើអ្នកប្តឹងទាមទារសំណងបានទាក់ទងជាមួយនឹងភាគីទទួលខុសត្រូវឬទេ? ទេ បាទ
 5. តើ បណ្តឹងទាមទារសំណងនេះបានត្រូវបញ្ជូនទៅភាគីទទួលខុសត្រូវឬទេ? ទេ បាទ កាលបរិច្ឆេទដែលបានបញ្ជូន: _____

6. ប្រសិនបើ បណ្តឹងទាមទារសំណង ត្រូវបានបញ្ជូលទៅភាគីទទួលខុសត្រូវ តើមានវិធានការអ្វីខ្លះ ដែលភាគីទទួលខុសត្រូវ បានធ្វើ?

- គ្មានវិធានការ បានបដិសេធន៍ ផ្សេងៗ - សូមពន្យល់:

7. តើអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង បានចាប់ផ្តើមតាមវិធានការតុលាការ ដើម្បីទទួលសំណងតម្លៃដែលជាកម្មវត្ថុនៃបណ្តឹងទាមទារនេះ ឬទេ?

- ទេ បាទ ប្រសិនបើទេ សូមផ្តល់ជូន ឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន លេខទូរស័ព្ទមេធាវីរបស់លោកអ្នក ហើយនៅតុលាការមានបណ្តឹងអ្វីខ្លះ ដែលមិនទាន់សម្រេច និង លេខបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី: _____

8. តើអ្នកប្តឹងទាមទារសំណងបានបញ្ជូន ឬ មានផែនការបញ្ជូនការបាត់បង់ទៅអ្នកធានារ៉ាប់រងឬទេ? ទេ បាទ សូមផ្តល់ជូន
ឈ្មោះអាស័យដ្ឋាន លេខទូរស័ព្ទអ្នកធានារ៉ាប់រងរបស់លោកអ្នក លេខគោលនយោបាយ និង ពន្យល់អំពីសំណងណាមួយដែលបានផ្តល់:

9. ការពិពណ៌នាអំពី ការខូចខាតដោយធម្មជាតិ និង ទំហំដែលបានទាមទារ (ភ្ជាប់ព័ត៌មានបន្ថែម បើសិនចាំបាច់): _____

10. ការពិពណ៌នាអំពី ឧបត្តិហេតុបានបណ្តាលឱ្យមានការខូចខាត យ៉ាងដូចម្តេច: _____

11. ការពិពណ៌នាអំពីការចាត់វិធានការដោយអ្នកប្តឹងទាមទារសំណងអ្នកតំណាងដើម្បីជៀសវាងឬសម្រាលឱ្យទាមទារសម្រាប់ការខូចខាត: _____

12. សាក្សី:
ឈ្មោះ: _____ លេខទូរស័ព្ទ: _____
អាស័យដ្ឋាន: _____

ឈ្មោះ: _____ លេខទូរស័ព្ទ: _____
អាស័យដ្ឋាន: _____

13. សរសេរឈ្មោះបញ្ជីឯកសារ ឬ ការភ្ជាប់ឯកសារ (ភ្ជាប់ព័ត៌មានបន្ថែម បើសិនចាំបាច់):
- a. _____
 - b. _____
 - c. _____
 - d. _____
 - e. _____

ខ្ញុំ អ្នកចុះហត្ថលេខាខាងក្រោម យល់ព្រមទទួលយកសំណងណាមួយ ពីមូលនិធិនេះ ខ្ញុំនឹងសហការណ៍យ៉ាងពេញលេញជាមួយសហរដ្ឋអាមេរិក នៅក្នុងបណ្តឹងទាមទារសំណង ឬ វិធានការណាមួយ ដោយសហរដ្ឋអាមេរិក ដើម្បីសងសំណង។ ការសហការណ៍ ត្រូវតែរាប់បញ្ចូល ប៉ុន្តែមិនត្រូវបាន កំណត់នូវសំណងបន្ទាន់ចំពោះសំណងមូលនិធិណាមួយ ដែលទទួលបានពីប្រភពផ្សេងៗសម្រាប់តម្លៃ និង/ឬ ការខូចខាតដូចគ្នានេះទេ ហើយដែល ផ្តល់ជូននូវឯកសារភស្តុតាង ចម្លើយសាក្សី និង ការគាំទ្រដទៃទៀត ដែលអាចជាការចាំបាច់សម្រាប់មូលនិធិ ដើម្បីសងសំណង។

ខ្ញុំ អ្នកចុះហត្ថលេខាខាងក្រោម បញ្ជាក់ថា ខ្ញុំមានចំណេះដឹង និង ការជឿជាក់របស់ខ្ញុំដ៏ល្អបំផុត ហើយព័ត៌មានបានបញ្ចូលនៅក្នុងបណ្តឹងទាមទារ សំណងនេះ ដែលបង្ហាញនូវឯកសារហេតុការណ៍ទាំងអស់ គឺពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំយល់ថា ការបង្ហាញនូវឯកសារហេតុការណ៍មិនត្រឹមត្រូវ គឺត្រូវរងនូវ ការកាត់ទោស ក្រោមច្បាប់សហព័ន្ធ (ដែលរួមមាន ប៉ុន្តែមិនរាប់បញ្ចូលចំពោះ 18 U.S.C. 287 & 1001 និង 31 U.S.C. 3729)។

14. _____ 15. _____
ហត្ថលេខាអ្នកប្តឹងទាមទារសំណង កាលបរិច្ឆេទ អ្នកតំណាងស្របច្បាប់ កាលបរិច្ឆេទ
ឈ្មោះអ្នកចុះហត្ថលេខា: _____ ងារ/សមត្ថភាពខាងច្បាប់: _____